Титульний аркуш

31.10.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
9290	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Генеральний директор				Ничипоренко Олег Вiкторович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод" (01056273)
за 2024 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення загальних зборів акціонерів від 29.04.2025, № 4/3/25
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://zerz.pat.ua/emitents/reports/year/2024	31.10.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
В данному звiтi не заповненi наступнi роздiли:
I.1.2. забезпечення не надаються 
1.3. забезпечення не надаються
1.5. послугами рейтенгового агенства не користувалися
1.6. розмiр судових справ не перевiшує 1 % активiв
4.6. за видом дiяльностi не обов'язкова 
4.7. за видом дiяльностi не обов'язкова 
6. вiдокремленi пiдроздiли вiдсутнi
II.2. змiна прав на акцiї, випуск не вiдбувався
3.3. випуск облiгацiй не проводився
3.4. та 3.5. торгiвля цiнними паперами та допуск до торгiвлi не вiдбувався  
3.6. борговi цiннi папери не випускалися
3.7. емiсiя цiльових облiгацiй не проводилась
3.8. придбання власних акцй не проводилась
3.9. та 3.10. у властностi працiвникiв немає цiнних паперiв
3.11. обмежень щодо обiгу цiнних паперiв немає
4.2. змiна акцiонера(iв) не вiдбувалась
III.5.1. пiдприємством не приймалися рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значни правочинiв,  
5.2. пiдприємством не приймалися рiшення про надання згоди на вчинення значни правочинiв 
5.3. пiдприємством не приймалися рiшення про надання згоди на вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть 
6. за видом дiяльностi не обов'язкова
IV.1.1.1.3. наглядової ради в органах товариства не передбачено
1.1.1.5. рада дерикторiв вiдсутня
1.1.2. ПрАТ "ЗЕРЗ" є товариством з одним акцiонером - АТ "Укрзалiзниця".  Згiдно ст.49 Закону України "Про акцiонернi товариства" до товариства не застосовуються положення ст..33-48 вказаного закону щодо порядку скликання та проведення зборiв.
1.1.3. товариство не є емiтентом облiгацiй
1.1.4.1; 1.1.4.2; 1.1.4.3; 1.1.4.4. ради та комiтети не створено
1.1.5.1; 1.1.5.2; 1.1.5.3 колегiального органу та комiтетiв не створено
1.1.9. обмежень немає
1.1.12. внутрiшнiй документ який визначає полiтику вiдсутнiй
1.1.13. радник з корпоративних прав вiдсутнiй
1.1.14. не застосовується
1.1.15. не є фiнансовою установою 
1.3.1.- 1.3.3. вiдсутнi в структурi властностi фiзичнi або юридичнiх осiб якi мають громадянство, фiзичнi або юридичнi особи постiйним проживанням, фiзичнi або юридичнi особи мiсце реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику
1.3.4. вiдсутнi засновники акцiонери, учасники мiсце реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику
1.3.5. вiдсутня iнформацiя
1.3.6.-1.3.7. вiдсутня iнформацiя про дiловi вiдносини
1.3.8. вiдсутнi дочiрнi компанiї, пiдприємства, фiлiї, представництва
1.3.9.-1.3.10 вiдсутнi
1.3.11.-1.3.12 вiдсутнi у емiтента корпоративнi права, цiннi папери зареєстрованi iноземнiй державi
2.1.-2.2.  вiдсутнi договори
2.3. вiдсутнi винагороди при звiльненi
VII. вiдсутнi борговi цiннi папери

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
5. Участь в інших особах
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
2) звіт про сталий розвиток
3. Дивідендна політика
4. Дивіденди
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "ЗЕРЗ"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	01056273	
4	Дата державної реєстрації	28.04.2001	
5	Місцезнаходження	69095, Україна, Запорізька обл., Олександрiвський р-н, Запорiжжя, Залiзнична, 2	
6	Адреса для листування	69095, Україна, Запорiзька обл., Олександрiвський р-н, Залiзнична, 2	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
V	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	mail@zerz.com.ua	
11	Адреса вебсайту	https://zerz.com.ua	
12	Номер телефону	0617203811	
13	Статутний капітал, грн	73703767	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	100	
16	Середня кількість працівників за звітний період	1405	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	415781	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	33.17 - Ремонт i технiчне обслуговування iнших транспортних засобiв
46.69 - Оптова торгiвля iншими машинами та устаткуванням
46.77 - Оптова торгiвля вiдходами та брухтом	
19	Структура управління особи	V	Однорівнева
	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Фiлiя-Запорiзьке обласне управлiння АТ "Ощадбанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	00032129	
	IBAN	UA423139570000026005301000620	
	Валюта рахунку	грн	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Фiлiя в м.Запорiжжя АТ "Укрексiмбанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	09807750	
	IBAN	UA043223130000026005000046635	
	Валюта рахунку	грн	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
1	908/3244/23
29.12.2023	Господарський суд Запорiзької областi	Оплата iнфляцiйних витрат (9607,67 грн.); оплата 3% рiчних (2264,72 грн.)	Рiшення суду (Цивiльний кодекс України)	Сплачено 18.01.2024	
2	908/110/24
18.03.2024	Господарський суд Запорiзької областi	Пеня (19655,10); оплата iнфляцiйних витрат (63795,37 грн.); оплата 3% рiчних (18000,91 грн.)	Рiшення суду (Цивiльний кодекс України)	Сплачено 08.04.2024	
3	908/2048/24
08.10.2024	Господарський суд Запорiзької областi	Оплата iнфляцiйних витрат (9699,06 грн.); оплата 3% рiчних (8208,74 грн.)	Рiшення суду (Цивiльний кодекс України)	Сплачено 15.10.2024

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори	Вищий орган товариства	АТ "Укрзалiзниця"	
2	Одноосiбний виконавчий орган - генеральний директор	Генеральний директор	Ничипоренко Олег Вiкторович	

Інформація щодо посадових осіб
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Генеральний директор	Ничипоренко Олег Вiкторович			1978	Вища	28	АТ "Укрзалiзниця"
40075815
Головний фахiвець Департаменту вагонного господарства; Член правлiння , 01056273,  ПрАТ "ЗЕРЗ"; радник, 01056273, ПрАТ "ЗЕРЗ"; головний iнженер, 00659101, ПрАТ "ДТРЗ"; заступник генерального директора, 01056273, ПрАТ "ЗЕРЗ".	02.02.2024
до 01.02.2025	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Головний бухгалтер	Ворушило Свiтлана Олександрiвна			1968	Вища	32	ПрАТ "Запорiзький електровозоремонтний завод".
01056273
Заступник головного бухгалтера, виконуючий обов'язки головного бухгалтера	17.08.2017
безстроково	Ні	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	
1	2	3	4	5	6	7	8	
01.02.2023	Головко Ганна Василiвна			31	АТ "Укрзалiзниця"
40075815
Менеджер-начальник вiддiлу управлiння правами единого акцiонера 	Ні	0443097320
golovko@uz.gov.ua	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Генеральний директор	Ничипоренко Олег Вiкторович			0	0	0	0	
2	Головний бухгалтер	Ворушило Свiтлана Олександрiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://zerz.pat.ua/documents/informaciya447253127?doc=119807

3. Структура власності
https://zerz.pat.ua/documents/informaciya447253127?doc=118052

4. Опис господарської та фінансової діяльності
Належнiсть емiтента до будь-яких об'єднань пiдприємств, найменування та мiсцезнаходження об'єднання,  зазначаються опис дiяльностi об'єднання, функцiї та термiн участi емiтента у вiдповiдному об'єднаннi, позицiї емiтента в структурi об'єднання
Товариство не приймає участi в об'еднаннях пiдприємств. 

Cпiльна дiяльнiсть, яку емiтент проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому вказуються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк по кожному виду спiльної дiяльностi
Товариство не веде спiльну дiяльнiсть з iншими органiзацiями.

Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо)
Облiкова полiтика приватного акцiонерного товариства "Запорiзький електровозоремонтний завод" (далi - Облiкова полiтика) розроблена вiдповiдно до Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", "Положення про порядок бухгалтерського облiку окремих активiв та операцiй пiдприємств державного, комунального секторiв економiки i господарських органiзацiй, якi володiють та або користуються об'єктами державної, комунальної власностi", затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 26.12.2006 № 1213, зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України вiд 26.12.2006 за № 1363/13237, Положень (стандартiв) бухгалтерського облiку, Методичних рекомендацiй по застосуванню на залiзничному транспортi Положень (стандартiв) бухгалтерського облiку, Податкового кодексу України та iнших нормативно-правових актiв з бухгалтерського облiку i фiнансової звiтностi та з метою визначення Облiкової полiтики як сукупностi принципiв, методiв i процедур, що забезпечить об'єктивне вiдображення фiнансового стану i результатiв господарської дiяльностi Товариства. Бухгалтерський облiк господарських операцiй Товариство здiйснює згiдно з Планом рахункiв бухгалтерського облiку ПрАТ "ЗЕРЗ", який розроблений вiдповiдно до Плану рахункiв бухгалтерського облiку активiв, капiталу, зобов'язань i господарських операцiй пiдприємств i органiзацiй , затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 30.11.99 № 291.  Товариство застосовує рахунки класiв 0-7, 9, рахунки класу 8 "Витрати за елементами" не використовуються. Основними засобами визнаються матерiальнi активи, очiкуваний строк корисного використання (експлуатацiї) яких у господарськiй дiяльностi бiльше одного року i вартiстю понад 20000 грн. (стосовно основних засобiв, введених в експлуатацiю пiсля запровадження П(С)БО).  Одиницею бухгалтерського облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв. Основнi засоби придбанi (створенi) зараховуються на баланс за первiсною вартiстю. Товариство для визначення суми амортизацiйних вiдрахувань встановлює строки корисного використання (експлуатацiї) основних засобiв , а також лiквiдацiйну вартiсть.  На iншi необоротнi матерiальнi активи, крiм малоцiнних необоротних матерiальних активiв, очiкуванi строки корисного використання (експлуатацiї) встановлює постiйно дiюча комiсiя Товариства по органiзацiї облiку необоротних активiв. Амортизацiя основних засобiв, iнших необоротних матерiальних активiв (крiм малоцiнних необоротних матерiальних активiв i бiблiотечних фондiв) нараховується iз застосуванням прямолiнiйного методу, за яким рiчна сума амортизацiї визначається дiленням вартостi, що амортизується, на строк корисного використання об'єкта основних засобiв. Амортизацiя малоцiнних необоротних матерiальних активiв i бiблiотечних фондiв нараховується у першому мiсяцi використання об'єкта у розмiрi 100 вiдсоткiв його вартостi. Амортизацiя нематерiальних активiв здiйснюється прямолiнiйним методом, за яким рiчна сума амортизацiї визначається дiленням вартостi, що амортизується, на очiкуваний перiод часу використання нематерiального активу.  Одиницею бухгалтерського облiку запасiв визнається їх найменування. Облiк запасiв ведеться у натуральному та грошовому вимiрниках. Придбанi (отриманi) або виробленi запаси зараховуються на баланс пiдприємства за первiсною вартiстю. При вiдпуску запасiв у виробництво, продаж та iншому вибуттi оцiнка їх здiйснюється за методом ФIФО, за яким оцiнка запасiв базується на припущеннi, що запаси використовуються у тiй послiдовностi, в якiй вони надходили до Товариства (вiдображенi у бухгалтерському облiку), тобто запаси, якi першими вiдпускаються у виробництво (продаж та iнше вибуття), оцiнюються за собiвартiстю перших за часом надходження запасiв.Це стосується всiх груп запасiв крiм палива, паливо при вибуттi облiковується за методом середньовзваженої собiвартостi. Бухгалтерський облiк дебiторської заборгованостi ведеться за первiсною вартiстю окремо за кожним дебiтором, а також за класифiкацiйними групами. Класифiкацiя дебiторської заборгованостi здiйснюється групуванням дебiторської заборгованостi за строками її непогашення в наступному порядку:
1 група - до 30-ти днiв з дати виникнення;
2 група - з 30-го по 60-й день з дати виникнення;
3 група - з 61-го по 90-й день з дати виникнення;
4 група - з 91-го до 1-го року з дати виникнення;
5 група - з 1-го до 1,5-го року з дати виникнення;
6 група - 1,5 роки i бiльше з дати виникнення.
Дебiторська заборгованiсть включається до пiдсумку балансу за чистою реалiзацiйною вартiстю, тобто пiсля вирахування з первiсної вартостi дебiторської заборгованостi резерву сумнiвних боргiв. Величина резерву сумнiвних боргiв визначається:
- до поточної дебiторської заборгованостi за товари, роботи, послуги та до iншої поточної дебiторської заборгованостi за методом застосування абсолютної суми сумнiвної заборгованостi, за яким величина резерву визначається на пiдставi аналiзу платоспроможностi окремих дебiторiв. 
Дохiд Товариства складається iз доходiв вiд надання послуг з ремонту локомотивiв та доходiв вiд iншої дiяльностi. Товариство створює забезпечення на виплату вiдпусток та матерiального заохочення працiвникам з урахуванням суми обов'язкових вiдрахувань (внескiв) на соцiальнi заходи. Сума забезпечення на виплату вiдпусток працiвникам визначається щомiсячно як добуток фактично нарахованої заробiтної плати працiвникам i вiдсотка, обчисленого як вiдношення рiчної планової суми на оплату вiдпусток до загального планового фонду оплати працi. Сума забезпечення вiдрахувань на соцiальнi заходи визначається як добуток суми забезпечення оплати вiдпусток i загальної суми вiдсоткiв розмiру страхових внескiв i зборiв. Податковий облiк здiйснюється згiдно з Податковим кодексом України. Вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання наводяться у промiжнiй фiнансовiй звiтностi та обчислюються на рiчну дату балансу. 
Товариство спрямовує чистий прибуток на утворення резервного фонду у розмiрi 5 % вiд чистого прибутку (за рiк), на розвиток виробництва, шляхом створення на квартальну i рiчну дату балансу "Фонду розвитку виробництва" у розмiрi не менше нiж 40% чистого прибутку , який використовується на капiтальнi iнвестицiї (придбання, створення, модернiзацiя, модифiкацiя, реконструкцiя, добудова, дообладнання тощо необоротних активiв). на вiдрахування дивiдендiв на державнi корпоративнi права - згiдно з вiдсотком, встановленим Постановою Кабiнету мiнiстрiв України, вiд суми чистого прибутку (за результатами рiчної фiнансової звiтностi).

Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi емiтента, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi 
Основними джерелами забезпечення лiквiдностi на пiдприємствi є оборотнi активи, якi забезпечують своєчасне виконання зобов'язань.
Основнi фiнансовi зобов'язання товариства включають кредиторську заборгованiсть та iншi короткостроковi зобов'язання. Основна мета цих фiнансових iнструментiв - забезпечити фiнансування дiяльностi товариства. Товариство має рiзнi фiнансовi активи, якi включають переважно торгову та iншу дебiторську заборгованiсть, грошовi кошти та їх еквiваленти, що виникають безпосередньо в ходi господарської дiяльностi пiдприємства. 
Зважене управлiння лiквiднiстю передбачає наявнiсть достатнiх грошових коштiв та достатнiсть фiнансування для виконання чинних зобов'язань по мiрi їх настання. Метою ПрАТ "ЗЕРЗ" є пiдтримання балансу мiж безперебiйним фiнансуванням та гнучкiстю у використаннi вiдстрочки платежу, наданих постачальниками. Передплати зазвичай використовуються для управлiння як ризиком лiквiдностi, так i кредитним ризиком. ПрАТ "ЗЕРЗ" здiйснює аналiз за строками оплати активiв та термiнами погашення своїх зобов'язань i планує рiвень лiквiдностi залежно вiд їх очiкуваного погашення. ПрАТ "ЗЕРЗ" має програми капiтального будiвництва, якi фiнансуються за рахунок чинних потокiв грошових коштiв вiд господарської дiяльностi. У таблицi нижче наведено аналiз фiнансових зобов'язань ПрАТ "ЗЕРЗ"  розподiлених на групи за вiдповiдними термiнами погашення, на основi залишкового перiоду на звiтну дату до термiну погашення за договорами. Суми, якi розкриваються є недисконтованими потоками грошових коштiв за основною сумою боргу та вiдсоткiв.
Метою пiдприємства є збереження балансу мiж безперервнiстю та гнучкiстю фiнансування шляхом використання умов вiдстрочки платежу, що надаються постачальниками. Аналогiчно полiтицi управлiння кредитними ризиками, при управлiннi ризиком лiквiдностi дирекцiя пiдприємства значною мiрою покладається на власнi рiшення у плануваннi та пiдтриманнi лiквiдностi пiдприємства та забезпеченнi достатнiх грошових коштiв для фiнансування очiкуваних операцiйних витрат, погашення фiнансових зобов'язань та здiйснення iнвестицiйної дiяльностi протягом року.
Фiнансування пiдприємства у 2024 роцi вiдбувалось тiльки за рахунок власних обiгових коштiв. Робочого капiталу достатньо для поточних потреб товариства. 
Покращення лiквiдностi можливе наступними засобами: 
- вирiвнювання грошового потоку у галузi надходження грошових коштiв. Це можливо досягти шляхом урегулювання платiжної дисциплiни замовникiв/дебiторiв; 
- покращення системи управлiння запасами; 
-зниження зобов'язань;
-збiльшення обсягiв виробництва.

Опис полiтики емiтента щодо дослiджень та розробок, вказати суму витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк
ПрАТ "Запорiзький електровозоремонтний завод" - це  багато профiльне пiдприємство, що спецiалiзується на:
- капiтальному  ремонтi електровозiв серiй ЧС-2, ЧС-4, ЧС-7, ЧС-8 виробництва фiрми "Шкода", Чехiя, та ВЛ-80К,Т,С, ВЛ-82М виробництва "НЭВЗ", м. Новочеркаськ;  
- модернiзацiї електровоза ВЛ-80Т в пасажирський електровоз ВЛ-40У
- капiтальному  ремонтi тягових агрегатiв кар'єрного залiзничного транспорту серiї ОПЭ1 i ОПЭ1А, ОПЭ1АМ з автономним i без автономного живлення, а також на виготовленнi запасних частин на електрорухомий  склад.
З метою покращення якостi продукцiї та зменшення затрат на її виробництво, пiдприємством постiйно впроваджуються новi технологiї та новi товари.
ПрАТ "ЗЕРЗ" є одне з небагатьох успiшних машинобудiвних пiдприємств України, якому вдалось пережити розруху 90-х рокiв та економiчнi кризи. Його по праву можна назвати флагманом машинобудiвної галузi пiвденного регiону України. 
Проведена необхiдна робота щодо атестацiї виробничих процесiв при виконаннi ремонтiв електровозiв серiй ВЛ40У, ВЛ80К, ВЛ80С, ВЛ80Т, ВЛ82М, ЧС2, ЧС4, ЧС7, ЧС8 та їх обладнання в обсязi КР-1, КР-2, КРП, ПрАТ "ЗЕРЗ".
Протягом 12 мiсяцiв 2024 року в частинi впровадження прогресивного обладнання i технологiй Товариством були виконанi наступнi розробки:
- Придбано вертикально-обробний центр HAAS VF5/40 та токарний обробний центр HAAS-30Y-EU, що дозволило освоїти виготовлення гостродефiцитної продукцiї для виробництва карданної передачi пасажирських електровозiв (хрестовина, корпус голчастого пiдшипника, повiдець) та iнших деталей, збiльшити кiлькiсть виготовлених виробiв та знизити собiвартiсть за рахунок пiдвищення продуктивностi та зменшення витрати електроенергiї.
- Придбано енергоефективну мийну машину Wespy DS-1750 для миття деталей колiсних пар. 
- Придбання основних засобiв для пiдвищення якостi продукцiї.
- Виготовлення оснастки.
- Виготовлення штампiв та прес-форм.
Також одним iз векторiв розвитку є освоєння на власних виробничих потужностях ремонту тормозного обладнання на всi види електровозiв.
За звiтний перiод ПрАТ "ЗЕРЗ" проведено роботи по модернiзацiї устаткування на суму 195 тис.грн. З метою забезпечення якостi на пiдприємствi дiє система менеджмента якостi.

Iнформацiя щодо продуктiв особи:
Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод" - сучасне пiдприємство машинобудування, основним видом дiяльностi пiдприємства є ремонт i технiчне обслуговування залiзничного рухомого складу, виробничi потужностi 81 од. тягового рухомого складу на рiк. Товариство спецiалiзується на ремонтi електровозiв ЧС 7, ЧС 2, ЧС 4, ЧС 8, ВЛ80Т, ВЛ80К, ВЛ82М, ВЛ 40У, тягових агрегатiв ОПЕ 1 АМ, ОПЕ 1,ОПЕ 1А, електричних машин, електроапаратiв, колiсних пар i тягових двигунiв. Пiдприємство виготовляє до 80% запасних вузлiв та деталей власного виробництва, а також комплектуючих для капiтально-вiдновлювального ремонту електровозу ЧС4.
Основною стратегiєю пiдприємства є надання своїм клiєнтам високоякiсної продукцiї та найкращого сервiсу. Пiдприємство чiтко додержується та постiйно удосконалює технологiчнi процеси, гарантує якiсть продукцiї, чiтке виконання договiрних зобов`язань, орiєнтується на потреби ринку та впроваджує сучаснi механiзми управлiння.
 За 2024 рiк санкцiй за неякiсної ремонт не надходило.
Технiчне переозброєння виробництва, освоєння нових видiв продукцiї, полiпшення якостi - це прiоритетнi напрямки розвитку ПрАТ "ЗЕРЗ". З метою забезпечення якостi на пiдприємствi дiє система менеджменту якостi.
У 2024 роцi було проведено технiчний аудит пiдприємства з вiдповiдною атестацiєю всiх виробництв.  
Приватне акцiонерне товариство "Запорiзькiй електровозоремонтний завод" здiйснює свою дiяльнiсть на територiї України та розташоване за адресом  м. Запорiжжя вул. Залiзнична, 2.
Свою дiяльнiсть ПрАТ "ЗЕРЗ" не здiйснює на територiях iнших країн.
В номенклатурi ПрАТ "ЗЕРЗ": 
- капiтальний ремонт та модернiзацiю електровозiв серiї ВЛ-40, ВЛ-80c, ВЛ-80К, ВЛ-80Т, ВЛ-82М, ЧС-2, ЧС-4, ЧС-7, ЧС-8 (виробничi потужностi - 81 одиниць на рiк);
- послуги з капiтального ремонту електричних двигунiв, вузлiв, агрегатiв та iншої лiнiйного обладнання ТРС (виробничi потужностi - 400 одиниць на рiк).
- послуги з ремонту колiсних пар для залiзниць та iнших замовникiв України (виробничi потужностi - 320 одиниць на рiк);
- виробництво запасних частин до локомотивiв залiзничних та рухомого складу. 
Основним видом дiяльностi Товариства є:
- виробництво залiзничного рухомого складу;
- ремонт i технiчне обслуговування залiзничного рухомого складу;
- виробництво електричних машин та устаткування;
- виробництво машин та устаткування;
- оптова торгiвля iншими машинами та устаткуванням;
Технологiчний процес виробництва складається з наступних етапiв:
1) Електровози надходять до складального цеху, де проводиться розбирання, пiсля чого складовi розподiляються в цехи спецiального призначення;
2) Пiсля проведеного ремонту складових частин вони знов передаються до складального цеху для монтажу електровозу;
3) Пiсля монтажу проводиться контроль якостi продукцiї, випробування, обкатка та налагодження;
4) Останнiм кроком технологiчного процесу є фарбування та здача замовнику.
Цей технологiчний цикл обслуговує 12 основних та допомiжних цехiв, а також вiддiли та служби заводу. 
В середньому, в залежностi вiд складностi ремонту, технологiчний процес триває вiд 30 до 76 календарних днiв.
Основними замовниками ПрАТ "ЗЕРЗ" на виконання ремонту рухомого складу є Акцiонерне товариство "Українська залiзниця". Завантаженiсть виробничих потужностей заводу цiлком залежить вiд обсягiв ремонту рухомого складу АТ "Укрзалiзницi". 
Пiдприємством постiйно освоюються новi види обсягiв ремонту електровозiв  та проводиться освоєння та виготовлення нових видiв запчастин до електровозiв.
Чистий дохiд вiд реалiзацiї  продукцiї за 2024 рiк склав  1 461 775 тис. грн., у т.ч. для  АТ "Українська залiзниця" 1 457 250 тис. грн (99,7%) та для стороннiх органiзацiй -  4 525  тис. грн (0,3%).        
За 2024 рiк вiдбувалась реалiзацiя послуг з ремонту:
- 53 од. електровозiв з модернiзацiями на суму 1 295 418  тис. грн, у т.ч.
-	ремонт ТРС - 53 од. на суму 1 224 699 тис. грн;
-	модернiзацiї - на суму  70 719 тис. грн.
     А саме:
 	ЧС-4 КР1 з модернiзацiями - 10 од. на суму 162 083 тис. грн;
 	ЧС-4 КРП з модернiзацiями - 2 од. на суму 45 813 тис. грн;
 	ЧС-7 КРП з модернiзацiями - 1 од. на суму 26 907 тис. грн;
 	ЧС-8 КР1 з модернiзацiями - 7 од. на суму 164 748 тис. грн;
 	ЧС-8 КРП з модернiзацiями - 2 од. на суму 67 588 тис. грн;
 	ВЛ80Т КР1 з модернiзацiями - 22 од.  на суму 569 225 тис. грн;
 	ВЛ80Т КРП з модернiзацiями - 2 од.  на суму 64 427 тис. грн;
 	ВЛ80С КР1 з модернiзацiями - 7 од.  на суму 194 627 тис. грн;
- 1 од. спецiального самохiдного рухомого складу ДГКу на суму 5 479 тис. грн;
- 1 од. спецiального самохiдного рухомого складу мотовозу типу МПТ-4 на суму    5 500 тис. грн;
- 464 од. лiнiйного обладнання на суму 142 565 тис. грн, у т.ч.
 	103 од. тягових двигунiв на суму 60 542 тис. грн;
 	13 од. якорiв на суму 4 562 тис. грн;
 	94 од. допомiжних машин на суму 8 518  тис. грн;
 	165 од. вузлiв на суму 33 028  тис. грн для АТ "Укрзалiзниця" та 29 од. вузлiв на суму 
5 426 тис. грн для ПрАТ "ЛЛРЗ";
 	60 од. колiсних пар на суму  30 489  тис. грн.; 
- виготовлено 21 од. ремкомплектiв на суму 7 251 тис. грн.
- виготовлено запасних частин та надано iнших послуг на суму 5 562 тис. грн

Станом на 31.12.2024 року у незавершеному виробництвi облiковується вiдремонтована, але нереалiзована продукцiя, у т.ч. 2 од. ТРС, що не дало змогу виконати план по реалiзацiї послуг з ремонту ТРС. План реалiзацiї  вiдремонтованої  продукцiї виконано згiдно iз укладеними договiрними вiдносинами.

Всього отримано доходiв за 2024 рiк  у розмiрi  1 478 728 тис. грн, що у порiвнянi з фактом 2023 року (1 106 735 тис. грн. ) бiльше на 371 993 тис. грн або на 33,3%.
Собiвартiсть реалiзованої продукцiї за 2024 рiк склала  1 325 603  тис. грн, що на 324 864  тис. грн або на 32,5% бiльше фактичної за 2023 рiк (1 000 739 тис. грн.) за рахунок збiльшення обсягу виробництва.
В умовах вiйськової агресiї дiяльнiсть ПрАТ "ЗЕРЗ" у 2024 роцi велась  в умовах часткового перебування персоналу у бомбосховищах пiд час оголошення повiтряної тривоги, падiння кiлькостi замовлень на ремонти електровозiв з однiєї сторони та гострого дефiциту запчастин, зростаннi цiн  на них у зв'язку з зупинкою дiяльностi  пiдприємств - основних постачальникiв на окупованих територiях, з iншої сторони. 
Планами розвитку ПрАТ "ЗЕРЗ" є:
? освоєння капiтального ремонту дизель-поїзда ДР1А;
? освоєння капiтального ремонту електровозу ДЕ1;
? капiтальний ремонт ССРС, а саме дрезини вантажної типу ДГКу;
? освоєння ремонту в обсязi КР-2 тягового двигуна ДТК-820 (НБ-514Б) електровозу серiї ВЛ80С.

Опис ризикiв, як притаменнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.    
Основними ризиками в дiяльностi ПрАТ "ЗЕРЗ" є:
- виробничо-технологiчнi ризики, якi виникають пiд час виробництва продукцiї (ризики пов`язанi з виникненням аварiйних ситуацiй, iснуючими умовами працi, використанням виробничого обладнання, людським фактором); 
- ризики пов`язанi iз забезпечення сировиною та матерiалами (зрив поставок сировини та матерiалiв на виробництво основних видiв продукцiї, значне пiдвищення цiн на них, аварiйнi ситуацiї на пiдприємствах постачальникiв).
- старiння основних фондiв i зменшення виробничих потужностей. Ступiнь зносу основних засобiв складає понад 80%, що є стримуючим фактором у застосуваннi новiтнiх технологiй та пiдвищеннi якостi продукцiї, яка випускається пiдприємством. Мiнiмiзувати цей ризик можна шляхом постiйних поточних та капiтальних ремонтiв, а також придбанням нових основних фондiв.
- пiдвищення тарифiв на послуги природних монополiй: зростання цiн на природний газ, на електроенергiю, зростання цiн на сировину є практично непрогнозованими та призводить до зростання собiвартостi продукцiї, що зменшує рентабельнiсть реалiзованої продукцiї.
Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в Українi. Протягом 2024 року економiка України та свiту функцiонувала в умовах вiйськової агресiї Росiї, яка розпочалася 24 лютого 2022 року i продовжується на момент складання цiєї звiтностi та негативно впливає на економiчнi умови функцiонування як ПрАТ "ЗЕРЗ" так i України в цiлому.
Через вiйськову агресiю дiяльнiсть ПрАТ "ЗЕРЗ" у 2024 роцi велась в умовах часткового перебування персоналу у бомбосховищах пiд час оголошення повiтряної тривоги, а саме 25% робочого часу.
ПрАТ "ЗЕРЗ" додає великих зусиль щодо зменшення ризикiв та захисту своєї дiяльностi, придiляє значну увагу для мiнiмiзацiї ризикiв, продовжує вдосконалювати систему менеджменту, проводить реконструкцiю, модернiзацiю та технiчне переоснащення своїх виробничих потужностей та розширення виробництва. 
Основними замовниками на виконання ремонту рухомого складу є Акцiонерне товариство "Українська залiзниця". Завантаженiсть виробничих потужностей заводу цiлком залежить вiд обсягiв ремонту рухомого складу АТ "Укрзалiзницi". 
Незважаючи на iснуючу невизначенiсть, пов'язану iз змiною економiчної ситуацiї та песимiстичними прогнозами розвитку свiтової та нацiональної економiки, управлiнський персонал вважає, що пiдприємство буде продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Такi висновки базуються на припущеннях, що НБУ i Мiнфiн продовжать зберiгати помiрну фiскальну i монетарну полiтику, що дасть певне пом'якшення та рiвновагу економiчної ситуацiї в країнi. 
Пiдприємство докладає зусиль для подолання кризи та досягнення показникiв, достатнiх для можливостi обслуговувати свої зобов'язання.

Стратегiя подальшої дiяльностi емiтента щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть емiтента в майбутньому)
Основнi напрямки дiяльностi пiдприємства на 2025 рiк:
1. Реконструкцiя i модернiзацiя виробництва у вiдповiдностi з органiзацiйно-технiчними заходами ПрАТ "ЗЕРЗ", освоєння нових технологiй.
2. Пiдвищення ефективностi систем управлiння якiстю, екологiєю, охороною працi та здоров`я персоналу на основi мiжнародних стандартiв.
3. Розробка документацiї для будiвництва нового складального цеху, в т. ч. технiко-економiчне обгрунтування, з розглядом можливостi використання виробничих потужностей пiдприємств вузла станцiї Запорiжжя. 
	Реалiзацiя цих проектiв дозволить пiдприємству покращити якiсть ремонтiв, розширити номенклатуру та ринок збуту продукцiї, знизити витрати енергоносiїв та собiвартiсть продукцiї, що значно покращить фiнансовий стан пiдприємства.
	Планами розвитку ПрАТ "ЗЕРЗ" є:
? освоєння капiтального ремонту дизель-поїзда ДР1А;
? освоєння капiтального ремонту електровозу ДЕ1;
? капiтальний ремонт ССРС, а саме дрезини вантажної типу ДГКу;
? освоєння ремонту в обсязi КР-2 тягового двигуна ДТК-820 (НБ-514Б) електровозу серiї ВЛ80С.
Плани щодо капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв вiдсутнi у зв'язку з нестабiльною економiчною ситуацiєю та обмеженою наявнiстю грошових коштiв.

Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв. Якщо пiдприємство планує будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, пов'язанi з його господарською дiяльнiстю, їх необхiдно описати, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування 
В перiод з 2020 по 2024 рiк пiдприємством було придбано виробничих основних засобiв та необоротних матерiальних активiв загальною вартiстю 55704 тис.грн. у тому числi:
- придбання (виготовлення) основних засобiв на суму 41396 тис.грн.;
- придбання (виготовлення) iнших необоротних матерiальних активiв на суму 11683 тис.грн.;
- придбання (створення) нематерiальних активiв на суму 2625 тис.грн.

Основнi придбання за 5 рокiв:
Система пожежної сигналiзацiї (шифр 0222-2018пс) - 326,8 тис.грн.;
Стенд для iспитiв тягових електродвигунiв електропоїздiв (УРТ-110) ЗЕ 70.543 - 223,3 тис.грн.; 
Вана гальваничного колокольного типа ЗЄ 34.302.сб - 195,1 тис.грн.; 
Установка для складання та зварювання кожухiв ел-зiв ВЛ-80 - 206,1 тис.грн.;
Комп'ютерна локальна мережа - 312,2 тис.грн.;
Верстат для гнуття бандажних кiлець ЗЄ 58169 - 137,7 тис.грн.;
Верстат токарно-гвинторiзний 1М63 - 310 тис.грн.;
Пристрiй для контролю внутрiшнього дiаметрiв i рiзнобiчностi кiлець пiдшипникiв УД-1В-2М.00.000 - 137,7 тис.грн.;
Ванна гальванична колокольного типу - 162,4 тис.грн.;
Монтажний пристрiй 63-125 - 112,8 тис.грн.;
Стенд для вимiру жорсткостi торцевих салентблокiв ЗЕ.70.506 - 109,9 тис.грн.;
Токарний верстат з ЧПК СК6266/1500 - 541,6 тис.грн.;
Агрегат випрямний ТВР 1 - 3150/24Т - ОУХЛ 4 (перетворювач) - 170 тис.грн.;
Верстат токарний LZ 62100C*3000 - 520 тис.грн.
Верстат токарно-гвинторiзний LY 6266 Y - 305 тис.грн.
Напiвавтомат "Fronius Trans Steel 5000 Synergic" - 828 тис.грн.
Придбання обладнання лазерного рiзання Yawei HLF 1530-6kW та повiтряного компресору 13 Атм - 6 141 тис.грн.
Придбання балансувального верстата 9Д718П1 цеху електромашинного - 1300 тис.грн.
Придбання вертикально-обробувального центру HAAS VF/40 - 6 274,0 тис.грн.
Придбання станцiї масляної мобiльної для очищення промислової олiї СММ 2,2 - 408 тис.грн.

Вiдчуження активiв за останi 5 рокiв не вiдбувалось.
Вся господарча дiяльнiсть пiдприємства фiнансується за рахунок власних коштiв. Через нестачу власних обiгових коштiв пiдприємство не має можливостi оновлювати основнi фонди в повнiй мiрi. У 2024 роцi пiдприємство не проводило значних iнвестицiй.
У 2025 роцi пiдприємство планує придбання:
- Придбання токарно-накатного верстата (аналог КЖ 1841) - 10000 тис.грн.
- Придбання вантажопасажирського мiкроавтобуса - 1500 тис.грн. 
- Придбання фрезерного центру - 7500 тис.грн.

Основнi засоби емiтента, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини емiтента щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання; спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, опис методу фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення
На початок 2024р. первiсна вартiсть основних засобiв складала 253089 тис.грн, сума зносу 88680 тис.грн. За рiк надiйшло основних фондiв на суму 22633 тис.грн. Полiпшено та модернiзовано основних засобiв на суму 1137 тис.грн. У 2024 роцi вiдбулось списання повнiстю амортизованих основних засобiв з первiсною вартiстю 727 тис.грн. 
На кiнець року первiсна вартiсть основних засобiв склала 273123 тис.грн, сума зносу 109502 тис.грн.
Нерухомi основнi засоби в процесi корпоратизацiї були переданi пiдприємству актом передачi нерухомого майна у господарське утримання. Завод використовує власнi кошти для придбання та утримання обладнання, технiчного переоснащення та модернiзацiї основних засобiв. Джерелом капiтальних iнвестицiй є сума амортизацiйних вiдрахувань. та створений в рахунок чистого прибутку фонд розвитку виробництва. 
Бiльша кiлькiсть основних засобiв (їх промислова частка) розташована на територiї заводу за юридичною адресою : м. Запорiжжя , вул. .Залiзнична 2. Але такi обєкти соцiального напрямку , як дитячий табiр вiдпочинку, бази вiдпочинку, гуртожитки та житловий фонд, якi знаходяться на балансi ПрАТ "ЗЕРЗ", мають свої фактичнi адреси i знаходяться ,як на територiї мiста, так i за його межами. (так база вiдпочинку "Берiзка" розташована в Херсонськiй областi в с. Щасливцеве, база вiдпочинку "Сокiл" - у с. Розумовка Запорiзької областi, дитячий табiр на Великому Лузi.) На кожну звiтну дату Товариство оцiнює наявнiсть ознак можливого зменшення корисностi активiв. Було виявлено ознаки зменшення корисностi активу станом на 31 грудня 2022 року по базi вiдпочинку "Берiзка", яка розташована на окупованiй територiї у Херсонськiй областi, Генiчеському районi.
Ефективнiсть використання виробничих потужностей склала: у 2024 роцi - 61,34 %. у 2025 роцi планується на рiвнi 65,0 % .
Щодо планiв капiтального будiвництва - не планується на поточний рiк; 
Капiтальнi iнвестицiї на 2025 рiк заплановано в розмiрi 61072 тис.грн. з них: придбання (виготовлення) основних засобiв та iнших необоротнiх матерiальних активiв на суму 39692 тис.грн. у тому числi:
1. Придбання фрезерного центру - 7500 тис.грн.;
2. Придбання токарно-накатного верстата (аналог КЖ 1841) - 10000 тис.грн.;
3. Придбання  карусельного верстата - 5000 тис.грн, та iншi.
На використаннi активiв пiдприємства можуть позначитися екологiчнi питання, а саме: у випадку техногенних та аварiйних ситуацiй на пiдприємствi можливе настання екологiчного збитку у товариства. 
На пiдприємствi для захисту атмосферного повiтря вiд викидiв забруднюючих речовин встановлено 93 пилогазоуловлюючих (ПГОУ) установок: фiльтри - жалюзi, циклони конструкцiї НДIОГаз типу ЦН-15 та СК-ЦН-34. Технiчне оснащення пилогазоочисними спорудами складає 100%.
Викиди парникових газiв регулюється кiлькiстю природного газу та його рацiональним використанням.
На заводi для очищення стiчних вод використовують очиснi споруди.
Очиснi споруди № 1 використовуються  для очищення стiчних вод вiд промивних ванн  механiчним способом i дозволяють економити використання питної води.
Очиснi споруди № 2 використовуються для очищення промивних вод вiд ванн гальванiчного виробництва реагентним методом, що дозволяє понизити ступiнь токсичностi забруднюючих речовин. Цi очиснi споруди є первую стадiєю подальшої очистки.
Другою стадiєю очищення гальванiчних вод є очиснi споруди № 3. На цих спорудах проходять очистку також зливовi води. Промислово-зливнi води очищуються вiд залишкiв нафтопродуктiв та зайвих зважених речовин, що дозволяє зменшити обсяги їх скидiв у р. Днiпро. 
Завод працює за Дозволом на спецiальне водокористування.
Щорiчно виконуються роботи по чистцi каналiзацiйних та зливних мереж.
Промисловi вiдходи виробництва розмiщуються передаються згiдно договору спецiалiзованим органiзацiям, що мають вiдповiдну лiцензiю на поводження у сферi з вiдходами. Комунальнi вiдходи захороняються на полiгонi твердих побутових вiдходiв. 
Постiйно ведуться роботи по озелененню, благоустрою та пiдтримцi чистоти на територiї пiдприємства.	
Усi природоохороннi заходи виконуються за рахунок власних коштiв. За 2024 р. на природоохороннi заходи освоєно 2178,41 тис.грн., що складає 93,6 % вiд запланованих на 2024 р..
Щоквартально  пiдприємство сплачує податки:  екологiчний, податок на землю.

Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть емiтента; ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень
Головними проблемами, що мають значний вплив на дiяльнiсть Товариства є полiтичнi, економiчнi та виробничо-технологiчнi. Вiйськова агресiя Росiї, яка розпочалася 24 лютого 2022 року i продовжується на момент складання цiєї звiтностi та негативно впливає на економiчнi умови функцiонування як ПрАТ "ЗЕРЗ" так i України в цiлому. Полiтична нестабiльнiсть в країнi та змiна керiвнiцтва галузi, негативно вiдбилися на стабiльностi та стiйкостi виробництва через недостатнє планування та фiнансування обсягiв замовлень Укрзалiзницi. Надто жорстка цiнова полiтика монополiста-замовника згубно впливає на виробництво та платоспроможнiсть; за недостатнiх обiгових коштiв порушується своєчасна комплектацiя виробництва, деформуються графiки та технологiї ремонтних робiт, що приводить до погiршення якостi та збiльшення собiвартостi. Крiм того, в таких умовах товариство не має змоги планово, в повному обсязi оновлювати основнi засоби виробництва, освоювати новi технологiї та новi види капiтального ремонту та модернiзацiї. Несвоєчаснiсть оплати за наданi послуги по ремонту рухомого складу Залiзниць призводить до зростання кредиторської заборгованостi.
Основними замовниками на виконання ремонту рухомого складу є Акцiонерне товариство "Українська залiзниця". Завантаженiсть виробничих потужностей заводу цiлком залежить вiд обсягiв ремонту рухомого складу АТ "Укрзалiзницi". 

Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв
укладено у 2024 роцi договорiв на загальну суму 1 312 795 тис. грн. згiдно iз укладеними договiрними вiдносинами - 100% виконання плану, у т.ч.
-	ремонт ТРС - 54 од на суму 1 240 309 тис. грн;
-	модернiзацiї -  на суму 72 486 тис. грн.
Cередньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу (осiб), середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом (осiб), чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня) (осiб), фонду оплати працi. Крiм того, зазначаються факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року. Зазначається кадрова програма емiтента, спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї її працiвникiв операцiйним потребам емiтента
Середньооблiкова кiлькiсть штатних працiвникiв ПрАТ "ЗЕРЗ" за 2024 рiк складає 1405 осiб, тобто зменьшилась 4,06% у порiвняннi з 2023 роком на 57 осiб.
Кiлькiсть зовнiшнiх сумiсникив - 15 осiб.
Кiлькiсть цивiльно-правових договорiв - 5 осiб.
Чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу всього 15 осiб з них: неповного дня 15 осiб.
На пiдприємствi запроваджено такi системи оплати працi: 
- для керiвникiв та iнженерно-технiчних працiвникiв - почасова премiальна виходячи з установленого окладу за фактично вiдпрацьований час.
- для робiтникiв - вiдрядно-премiальна та почасово-премiальна система, де використовується тарифна система за розрядами тарифної сiтки вiдповiдного розряду, а також вiдрядна виходячи з установлених вiдрядних розцiнок за одиницю виготовленої продукцiї або якiсно виконаної роботи.
Фонд оплати працi працiвникiв пiдприємства за 2024 рiк збiльшився у порiвняннi з 2023 роком на 123331 тис.грн. i склав 388970 тис.грн. У порiвняннi з попереднiм 2023 роком фонд оплати працi збiльшився на 46,43% за рахунок збiльшення об'ємiв виробництва.
Середньомiсячна зарплата штатних працiвникiв склала 32881 грн. у порiвняннi з 16057 грн. у 2023 роцi.
Однiєю з ключових проблем Товариства є зменшення   кiлькостi працюючих (мiграцiйна динамiка), зниження престижностi робiтничих професiй, якостi пiдготовки кадрiв та рiвня освiти, мобiльнiсть людей до змiни мiсця проживання. Пiсля 24.02.2022 року у зв'язку з введенням вiйськового стану, Товариство змушено редагувати штатний розпис та працювати в умовах  неукомплектованостi  кадрами.
У 2024 роцi ПрАТ "ЗЕРЗ" мало справу з вiдносно середнiм рiвнем вiдтоку працiвникiв. Ця проблема, яка продовжує впливати на практично всiх великих роботодавцiв в Українi. Однiєю з причин стало збройна агресiя проти України та веденням на територiї України воєнного стану, вiднесенням Запорiзької мiської територiальної громади до перелiку територiальних громад, якi розташованi в районi проведення воєнних (бойових) дiй або якi перебувають в тимчасовiй окупацiї, оточеннi (блокуваннi). На вiйськовiй службi знаходиться 95 працiвника пiдприємства. 
Для зменшення плинностi кадрiв пiдприємства вживаються заходи щодо забезпечення продуктивної зайнятостi та рацiонального i ефективного використання робочого часу, оптимiзацiї персоналу, полiпшення умов працi, розвитку нових форм органiзацiї працi, формування i збереження сприятливого морально-психологiчного клiмату. Впроваджено програму "Приведи друга" та впроваджується програма в рамках ГО "Лiкарняна каса" навчання другiй професiї / переквалiфiкацiя, здiйснюється медичне страхування, здiйсненi виплати на оздоровлення.

Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй
Пропозицiй щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб за звiтний перiод не надходило.

Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.
Вся iнформацiя стосовно дiяльностi пiдприємства розкрита в попереднiх роздiлах. Додаткової iнформацiї немає.

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	
Лiцензiя на право зберiгання пального	08260414202000856	18.03.2020	Головним управлiнням  ДПС у Запорiзькiй обл.	18.03.2025	
Лiцензiя на право провадження дiяльностi з придбання, зберiгання, використання прекурсорiв (списку 2 таблицi IV) Перелiку наркотичних засобiв, психотропних речовин i прекурсорiв	без номеру	07.10.2021	Державною службою України з лiкарських засобiв та контролю за наркотиками	07.10.2026	
Лiцензiя на право збирання, первинної обробки вiдходiв i брухту дорогоцiнних металiв та дорогоцiнного утворення, напiвдорогоцiнного камiння	АЕ №199067	03.02.2015	Державною пробiрною службою України		
Лiцензiя на право роздрiбної торгiвлi тютюновими виробами	08260311202400805	23.06.2024	Головним управлiнням ДПС у Запорiзькiй обл.	23.06.2025	

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	156 987	156 429	0	0	156 987	156 429	
  будівлі та споруди	104 574	98 638	0	0	104 574	98 638	
  машини та обладнання	34 750	41 686	0	0	34 750	41 686	
  транспортні засоби	2 289	1 037	0	0	2 289	1 037	
  земельні ділянки	14 607	14 607	0	0	14 607	14 607	
  інші	767	461	0	0	767	461	
2. Невиробничого призначення:	7 422	7 192	0	0	7 422	7 192	
  будівлі та споруди	7 122	6 938	0	0	7 122	6 938	
  машини та обладнання	226	236	0	0	226	236	
  транспортні засоби	26	3	0	0	26	3	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	48	15	0	0	48	15	
Усього	164 409	163 621	0	0	164 409	163 621	
Додаткова інформація	На пiдприємствi використовується прямолiнiйний метод нарахування амортизацiї основних засобiв, що вiдображено в облiковiй полiтицi. Облiк вартостi, яка амортизується, ведеться за кожним обєктом, що входить до складу окремої групи основних засобiв. Диапазон термiнiв корисного використання основних засобiв вiд 1 до 118 рокiв. 
Ступiнь зносу основних засобiв на початок року дорiвнює 34,04%.
Ступiнь зносу основних засобiв на кiнець року дорiвнює 40,09%.
Ступiнь використання основних засобiв дорiвнює 70 %. В оренду основнi засоби завод не надає.
1. Основнi засоби вiдображенi у балансi слiдуючим чином:
виробничого призначення - по переоцiненiй вартостi, отриманої у наслiдку експертної оцiнки та її залишкова вартiсть складає 
- на початок перiоду - 156987 тис.грн., на кiнець перiоду - 156429 тис.грн.;
невиробничого призначення - по залишковiй вартостi на початок перiоду - 7422 тис.грн., на кiнець перiоду - 7192 тис.грн.
Первiсна вартiсть основних засобiв на початок перiоду 253089 тис.грн., сума зносу 88680 тис.грн.
Первiсна вартiсть основних засобiв на кiнець перiоду 273123 тис.грн., сума зносу 109502 тис.грн.
2. Надiйшло за рiк основних засобiв - 22605 тис.грн.. Проведено модернiзацiй та покращень основних засобiв на суму 1091 тис.грн. 
3. У 2024 роцi вiдбулося списання повнiстю замортизованих основних засобiв, первiсна вартiсть якiх складала 727 тис.грн..
4. Залишкова вартiсть основних засобiв на кiнець перiоду 163621 тис.грн.	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	24 937	-17 443	
Статутний капітал, тис.грн	73 704	73 704	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	73 704	73 704	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	33,83	0	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	0	0	
Висновок	Вартiсть чистих активiв товариства складає 24937 тис.грн., а статутний капiтал 73704 тис.грн.
Вартiсть чистих активiв розрахована, як рiзниця мiж активами та зобовязаннями пiдприємства.
Станом на 31.12.2024 Товариство має накопичений збиток на суму 81014 тис.грн., та чистий прибуток за 2024 рiк на суму 59258 тис.грн. Власний капiтал Компанiї має позитивне значення. Керiвництво має надiї на безперервну роботу у 2025 роцi, так як Компанiя виконує роботи загально державного значення та потреба у ремонтах електровозiв щодалi бiльшає. 
Вартiсть чистих активiв товариства за попереднiй перiод має вiд'ємне значення, порахувати спiввiдношення (у вiдсотках) не можливо.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	31 180	X	X	
		0	X		
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
		0	X		
Інші зобов'язання та забезпечення	X	635 451	X	X	
		0	X		
Усього зобов'язань та забезпечень	X	666 631	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Бонус-К"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	37648392	
Місцезнаходження	69035, Україна, Запорізька обл., Днiпровський р-н р-н, Запорiжжя, 170-б, прим.1	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Сертифiкат №007761	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Аудиторська палата України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	31.05.2018	
Міжміський код та телефон	0612131745	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування
70.22 - Консультування з питань комерцiйної дiяльностi й керування	
Вид послуг, які надає особа	Послуги щодо бухгалтерського облiку необхiднi для забезпечення якiсного iнформацiйного консультування з питань фiнансово-господарської дiяльностi пiдприємства.	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженої вiдповiдальностi "Ейч Ел Бi Юкрейн"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	23731031	
Місцезнаходження	01011, Україна, Київська обл., Печерський р-н р-н, Київ, 11/11, офiс 3	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Реєстровий №0283	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	10.12.2018	
Міжміський код та телефон	0442913015	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування
70.22 - Консультування з питань комерцiйної дiяльностi й керування	
Вид послуг, які надає особа	Послуги щодо проведення аудиту рiчної фiнансової звiтностi.	

5. Участь в інших юридичних особах
№ з/п	Повне найменування в т.ч. її організаційно-правова форма	Місцезнаходження 	Ідентифікаційний код юридичної особи/ номер/код з судового/торговельного/банківського реєстру	Розмір участі особи, %	Активи, які було передано особі	
				пряма	опосередкована	сукупна		
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Українсько-чеський завод "Запорiзький електровоз"
Товариство з обмеженою відповідальністю	69095, м.Запорiжжя, вул. Залiзнична, буд.2		39504572	51	0	51	Частка участi в статутном капiталi 5100 грн., що становить 51% статутного капiталу Товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю "Українсько-чеський завод "Запорiзький електровоз" Вид дiяльностi: виробництво залiзничних локомотивiв i рухомого складу.

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Акцiї простi iменнi	№514/1/10	294 815 068	0,25	Вiдповiдно до статуту та чинного законодавства України	Публiчна пропозицiя та допуск до торгiв на оргонiзованих ринках капiталу не здiйснювалась. 	Iнформацiя щодо облiку часток Товариства в облiковiй системi часток вiдсутня у зв'язку з тим, що Емiтент не є товариством з обмеженою або додатковою вiдповiдальнiстю.	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
09.07.2010	№514/1/10	ДКЦПФР	UA4000079420	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,25	294 815 068	73 703 767	100	
Додаткова інформація	У 2024 роцi емiсiя, торгiвля цiнними паперами емiтента на бiржовому та органiзацiйно-оформленому позабiржовому ринках не здiйснювалась. Заяви для допуску на бiржу та на участь в лiстингу не подавались. Спосiб розмiщення - .	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000079420	294815068	0	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
09.07.2010	№514/1/10	UA4000079420	294 815 068	0,25	294 815 068	0	0	
Додаткова інформація	Рішення суду або уповноваженого державного органу, яким накладено обмеження: - від 
Cтрок обмеження: -
Характеристика обмеження: У 2024 роцi не було накладання обмежень.	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
33,17 - Ремон та технiчне обслуговування iнших транспортних засобiв	1461775	100	

2. Річна фінансова звітність
https://zerz.pat.ua/documents/informaciya447253127?doc=120192

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	01056273	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ЕЙЧ ЕЛ БI ЮКРЕЙН"	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	23731031	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність	-	
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	0283 10.12.2018	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності	-	
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	3 - суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2024 по 31.12.2024	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	231/СI від 27.10.2023	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 01.11.2024 по 25.03.2025	
13	Дата аудиторського звіту	25.03.2025	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	Вiдсутнi	

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА

Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв 
та фондового ринку

Акцiонеру та Керiвництву
ПрАТ "Запорiзький електровозоремонтний завод"

Звiт щодо аудиту фiнансової звiтностi

Думка iз застереженням

Ми провели аудит фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "Запорiзький електровозоремонтний завод" (далi - Товариство), що складається з Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2024 року, Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд), Звiту про рух грошових коштiв та Звiту про змiни у власному капiталi за рiк, що закiнчився зазначеною датою, та Примiток до фiнансової звiтностi, включаючи суттєву iнформацiю про облiкову полiтику (далi - фiнансова звiтнiсть). 

На нашу думку, за винятком можливого впливу питання, описаного у параграфi (i) роздiлу "Основа для думки iз застереженням" нашого звiту, фiнансова звiтнiсть Товариства, що додається, вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Товариства на 31 грудня 2024 року, його фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ) у редакцiї, затвердженiй Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку, та вiдповiдає вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.1999 № 996-XIV (далi - ЗУ № 996-XIV) щодо складання фiнансової звiтностi.

Основа для думки iз застереженням

(i) Як вказано у Примiтцi 6, Товариство облiковує основнi засоби за моделлю переоцiнки, згiдно з якою переоцiнку слiд проводити з достатньою регулярнiстю, так щоб балансова вартiсть суттєво не вiдрiзнялася вiд їх справедливої вартостi на кiнець звiтного перiоду. 
Як зазначено у Примiтцi 10, Товариство проводило останню переоцiнку основних засобiв на 01 сiчня 2020 року. Обставини, що склалися протягом рокiв, якi закiнчилися 31 грудня 2023 та 31 грудня                      2024 рокiв, свiдчать про те, що справедлива вартiсть основних засобiв могла суттєво вiдрiзнятися вiд їх балансової вартостi i, виходячи з цього, мала бути проведена переоцiнка. Товариством переоцiнка не була проведена на 31 грудня 2023 та 31 грудня 2024 рокiв, що суперечить МСБО 16 "Основнi засоби". 
Крiм того, станом на 31.12.2024 р. у складi необоротних активiв Товариства облiковуються повнiстю замортизованi основнi засоби, якi продовжують перебувати в експлуатацiї, що свiдчить про те, що термiни використання активiв не були своєчасно переглянутi. Первiсна вартiсть таких об'єктiв основних засобiв станом на 31.12.2024 р. склала 62 106 тис. грн.
Враховуючи вищезазначене, ми не мали можливостi визначити, чи iснує потреба у коригуваннi балансової вартостi основних засобiв, витрат, капiталу в дооцiнках, а також вiдповiдного впливу на вiдстроченi податки у фiнансовiй звiтностi станом на 31.12.2023 та 31.12.2024 рокiв.

Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА). Нашу вiдповiдальнiсть згiдно iз цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Товариства згiдно з прийнятим Радою з мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв ("РМСЕБ") Мiжнародним кодексом етики професiйних бухгалтерiв (включаючи Мiжнароднi стандарти незалежностi) ("Кодекс РМСЕБ") та етичними вимогами, застосовними в Українi до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Суттєва невизначенiсть, що стосується безперервностi дiяльностi

Ми звертаємо увагу на Примiтку 3, в якiй описано, що 24.02.2022 р. росiйська федерацiя здiйснила вiйськове вторгнення в Україну, що негативно вплинуло на операцiйне середовище в країнi та дiяльнiсть Товариства. Як зазначено у Примiтцi 3 до фiнансової звiтностi, короткостроковi зобов'язання Пiдприємства перевищували оборотнi активи станом на 31 грудня 2024 та 2023 рокiв на 101 791 тис. грн. та 158 500 тис. грн. вiдповiдно. 

Також ми звертаємо увагу на Примiтку 1, в якiй зазначено, що виробничi потужностi Товариства знаходяться на територiї, яка наближена до  району ведення бойових дiй.  Цi подiї або умови, разом з iншими питаннями, викладеними у Примiтках 1 та 3, вказують на iснування суттєвої невизначеностi, яка може поставити пiд значний сумнiв здатнiсть Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Плани керiвництва стосовно цих питань також викладенi у Примiтцi 3 до цiєї фiнансової звiтностi. Фiнансова звiтнiсть не мiстить жодних коригувань, якi могли б знадобитися у результатi вирiшення цiєї невизначеностi. Нашу думку не було модифiковано щодо цього питання.

Пояснювальний параграф

Ми звертаємо Вашу увагу на Примiтку 33 до фiнансової звiтностi, в якiй розкривається суттєва концентрацiя операцiй та залишкiв за операцiями з пов'язаними сторонами Товариства. Нашу думку не було модифiковано щодо цього питання.

Ключовi питання аудиту, що охоплюють найбiльш значущi ризики суттєвих викривлень, включно з оцiненими ризиками суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства 

Ключовi питання аудиту - це питання, що, на наше професiйне судження, були значущими пiд час нашого аудиту фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання розглядались у контекстi нашого аудиту фiнансової звiтностi в цiлому та при формуваннi думки щодо неї; при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цих питань. Додатково до питань, описаних в роздiлах "Основа для думки iз застереженням" та "Суттєва невизначенiсть, що стосується безперервностi дiяльностi", ми визначили, що нижче описане питання є ключовим питанням аудиту, яке слiд вiдобразити в нашому звiтi. 

Це питання розглядалося в контекстi нашого аудиту фiнансової звiтностi в цiлому та враховувалося при формуваннi думки щодо неї, при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цього питання. Щодо питання, описаного нижче, наш опис того, як вiдповiднi питання розглядалися пiд час нашого аудиту, наведено в цьому контекстi. Ми виконали обов'язки, що описанi в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту, в тому числi щодо цих питань. Вiдповiдно, наш аудит включав виконання процедур, розроблених у вiдповiдь на нашу оцiнку ризикiв суттєвого викривлення фiнансової звiтностi. Результати наших аудиторських процедур, в тому числi процедур, що були виконанi пiд час розгляду зазначених нижче питань, служать основою для висловлення нашої аудиторської думки щодо фiнансової звiтностi, що додається.

Ключове питання аудиту	Як вiдповiдне ключове питання розглядалося пiд час нашого аудиту
Визнання доходу
Ми вважаємо визнання доходу одним з найсуттєвiших питань аудиту, оскiльки сума доходу є суттєвою для фiнансової звiтностi, а також з огляду на ризик того, що дохiд може бути завищений в результатi можливого тиску на управлiнський персонал задля досягнення показникiв ефективностi. Дохiд також є важливим показником того, як Товариство оцiнює свої результати дiяльностi.

Iнформацiя про Облiкову полiтику щодо визнання доходiв розкрита у Примiтцi 6 до фiнансової звiтностi.	
Ми оцiнили облiкову полiтику Товариства стосовно визнання доходу на предмет її вiдповiдностi вимогам МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами", включаючи критерiї визнання доходу.

Ми проаналiзували умови договорiв реалiзацiї на предмет переходу ризикiв та права власностi. На вибiрковiй основi ми порiвняли дату переходу ризикiв та права власностi з датою визнання доходу.

Ми зробили вибiрку та отримали пiдтвердження балансiв дебiторської заборгованостi вiд контрагентiв.

Ми протестували вибiрку операцiй з визнання доходiв, якi вiдбулися у звiтному перiодi перед звiтною датою та у перiодi пiсля звiтної дати, i перевiрили, що вони були визнанi у правильному перiодi.

Iнша iнформацiя 

Iнша iнформацiя складається зi Звiту про управлiння за 2024 рiк (але не включає фiнансову звiтнiсть та наш звiт аудитора щодо неї), який ми отримали до дати цього звiту аудитора, i Рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв (що включає Звiт про корпоративне управлiння), який ми очiкуємо отримати пiсля цiєї дати. Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за iншу iнформацiю. 

Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на iншу iнформацiю та ми не робимо i не будемо робити висновку з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.

У зв'язку з нашим аудитом фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю та фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя виглядає такою, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi проведеної нами роботи щодо iншої iнформацiї, отриманої до дати цього звiту аудитора, ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт. 

Ми не змогли дiйти висновку, чи iнша iнформацiя, включена до Звiту про управлiння Товариства за 2024 рiк, мiстить суттєве викривлення представлених в ньому сум та iнших складових з тих же причин, як вказано в параграфi (i) роздiлу "Основа для думки iз застереженням".

Коли ми ознайомимося з Рiчною iнформацiєю емiтента цiнних паперiв, якщо ми дiйдемо висновку, що вона мiстить суттєве викривлення, нам потрiбно буде повiдомити про це питання тих, кого надiлено найвищими повноваженнями.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повноваженнями, за фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ i вимог ЗУ № 996-XIV та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки.
?
При складаннi фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Товариства продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Товариство чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому.

Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Товариства.

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що фiнансова звiтнiсть у цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї фiнансової звiтностi.

Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми:

- iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо й виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю;
- отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю;
- оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом;
- доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та на основi отриманих аудиторських доказiв робимо висновок, чи є суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв здатнiсть Товариства продовжити безперервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу у своєму звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Втiм майбутнi подiї або умови можуть примусити Товариство припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi;
- оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а також те, чи показує фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення.

Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про запланований обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту.

Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що ми виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi б могли обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.

Звiт щодо вимог iнших законодавчих i нормативних актiв

Додатково до вимог Мiжнародних стандартiв аудиту у звiтi незалежного аудитора ми надаємо також iнформацiю вiдповiдно до ч. 4 ст. 14 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" вiд 21.12.2017 р. № 2258-VIII (далi - ЗУ № 2258-VIII), вiдповiдно до "Вимог до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, нагляд за якими здiйснює Нацiональна комiсiя з цiнних з паперiв та фондового ринку (НКЦПФР)" вiд 22.07.2021 р. № 555 (далi - Рiшення № 555) та вiдповiдно до 
пп. 1-4 та пп. 5-9 ч. 3 ст. 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" вiд 23.02.2006 р. № 3480-IV (далi - ЗУ № 3480-IV):

Призначення аудитора та загальна тривалiсть продовження повноважень

Рiшенням єдиного акцiонера АТ "Укрзалiзниця" № 10/3/23 вiд 17.10.2023 р. нас призначено суб'єктом аудиторської дiяльностi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства за 2023-2024 роки. Загальна тривалiсть виконання аудиторського завдання без перерв з урахуванням продовження повноважень, якi мали мiсце, та повторних призначень становить 4 роки.

Щодо узгодження звiту незалежного аудитора з додатковим звiтом для аудиторського комiтету

Ми пiдтверджуємо, що думка аудитора, наведена в цьому звiтi аудитора, узгоджується з Додатковим звiтом до Акцiонера Товариства, який ми випустили 25.03.2025 р. вiдповiдно до вимог ст. 35 ЗУ № 2258-VIII.

Надання неаудиторських послуг 

Ми пiдтверджуємо, що ми не надавали послуг, заборонених МСА чи п. 4 ст. 6 ЗУ № 2258-VIII, та що ключовий партнер з аудиту та аудиторська фiрма були незалежними по вiдношенню до Товариства при проведеннi аудиту. Також ми не надавали Товариству жодних iнших послуг, крiм послуг з обов'язкового аудиту цiєї фiнансової звiтностi.

Звiтування щодо Вимог НКЦПФР:

- Повне найменування Товариства - ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО ЗАПОРIЗЬКИЙ ЕЛЕКТРОВОЗОРЕМОНТНИЙ ЗАВОД. 
- Iнформацiю про кiнцеву контролюючу сторону та структуру власностi наведено у Примiтцi 1 до окремої фiнансової звiтностi Товариства. На нашу думку, розкриття iнформацiї про кiнцеву контролюючу сторону та структуру власностi станом на дату аудиту вiдповiдає вимогам, встановленим Положенням про форму та змiст структури власностi, затвердженим наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19.03.2021 р. № 163.
- Товариство не є контролером або учасником небанкiвської фiнансової групи. 
- Товариство не є Товариством, що становить суспiльний iнтерес, вiдповiдно до ЗУ № 996-XIV.
- Товариство є засновником ТОВ "УКРАЇНСЬКО-ЧЕСЬКИЙ ЗАВОД "ЗАПОРIЗЬКИЙ ЕЛЕКТРОВОЗ" (Україна, м. Запорiжжя, вул. Залiзнична, 2).
- Пруденцiйнi показники, встановленi НКЦПФР для вiдповiдного виду дiяльностi для професiйних учасникiв ринкiв капiталу та органiзованих товарних ринкiв, не поширюється на Товариство.
- Ми перевiрили iнформацiю, зазначену в пп. 1-4 ч. 3 ст. 127 ЗУ № 3480-IV.
- На нашу думку, Звiт про корпоративне управлiння у складi Звiту про управлiння за 2024 рiк мiстить всю iнформацiю, яка вимагається пп. 5-9 ч. 3 ст. 127 ЗУ № 3480-IV.
- Органи управлiння Товариства не проводили перевiрок фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за результатами фiнансового року.
- Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ЕЙЧ ЕЛ БI ЮКРЕЙН" (код ЄДРПОУ 23731031, вебсторiнка: www.hlb.com.ua) проводило аудит фiнансової звiтностi Товариства на пiдставi Договору про надання аудиторських послуг № 231 /СI вiд 27.10.2023 р. Аудит був проведений у перiод з 01.11.2024 р. до 25.03.2025 р.

Ключовим партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Наталiя Бобильова.

Ключовий партнер з аудиту 	Наталiя БОБИЛЬОВА

ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ЕЙЧ ЕЛ БI ЮКРЕЙН"

ТОВ "ЕЙЧ ЕЛ БI ЮКРЕЙН" пiд № 0283 включене до Роздiлiв Реєстру аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi "Суб'єкти аудиторської дiяльностi, якi мають право проводити обов'язковий аудит фiнансової звiтностi" та "Суб'єкти аудиторської дiяльностi, якi мають право проводити обов'язковий аудит фiнансової звiтностi пiдприємств, що становлять суспiльний iнтерес".

01011, м. Київ, вул. Гусовського, 11/11, офiс 3

Мiсто КИЇВ, 25 березня 2025 року.

4. Твердження щодо річної інформації
Рiчна фiнансова звiтнiсть, що складається з Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2024 року, Звiту про фiнансовi результати (Звiту про сукупний дохiд), Звiту про рух грошових коштiв (за непрямим методом) та Звiту про власний капiтал за рiк, що закiнчився зазначеною датою, i примiток до фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про
бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" та вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ), мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
вiдсутнє

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Станом на 31.12.2024 року генеральним директором Товариства є Ничипоренко Олег Вiкторович.
Протягом 2024 року одноосiбним виконавчим органом, здiйснювалось оперативне управлiння Товариством та було органiзовано поточну господарську дiяльнiсть Товариства в межах компетенцiї визначеної Статутом. Вiдповiдно до статуту одноосiбний виконавчий орган звiтує перед Загальними зборами щодо затвердження пiдсумкiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за звiтний перiод, за результатом фiнансово-господарської дiяльностi у 2024 роцi товариство отримало прибуток в сумi 59258 тис.грн

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод" - сучасне пiдприємство машинобудування, основним видом дiяльностi пiдприємства є ремонт i технiчне обслуговування залiзничного рухомого складу, виробничi потужностi 81 од. тягового рухомого складу на рiк. Товариство спецiалiзується на ремонтi електровозiв ЧС 7, ЧС 2, ЧС 4, ЧС 8, ВЛ80Т, ВЛ80К, ВЛ82М, ВЛ 40У, тягових агрегатiв ОПЕ 1 АМ, ОПЕ 1,ОПЕ 1А, електричних машин, електроапаратiв, колiсних пар i тягових двигунiв. Пiдприємство виготовляє до 80% запасних вузлiв та деталей власного виробництва, а також комплектуючих для капiтально-вiдновлювального ремонту електровозу ЧС4.
Основною стратегiєю пiдприємства є надання своїм клiєнтам високоякiсної продукцiї та найкращого сервiсу. Пiдприємство чiтко додержується та постiйно удосконалює технологiчнi процеси, гарантує якiсть продукцiї, чiтке виконання договiрних зобов`язань, орiєнтується на потреби ринку та впроваджує сучаснi механiзми управлiння.
 За 2024 рiк санкцiй за неякiсної ремонт не надходило.
Технiчне переозброєння виробництва, освоєння нових видiв продукцiї, полiпшення якостi - це прiоритетнi напрямки розвитку ПрАТ "ЗЕРЗ". З метою забезпечення якостi на пiдприємствi дiє система менеджменту якостi.
У 2024 роцi було проведено технiчний аудит пiдприємства з вiдповiдною атестацiєю всiх виробництв.  
Планами розвитку ПрАТ "ЗЕРЗ" є освоєння:
- капiтального ремонту дизель-поїзда ДР1А;
- капiтального ремонту електровозу  ДЕ1;
- капiтальний ремонт ССРС, а саме дрезини вантажної типу ДГКу;
- освоєння ремонту в обсязi КР-2 тягового двигуна ДТК-820 (НБ-514Б) електровоза серiї ВЛ80С.
Плани щодо капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв вiдсутнi у зв'язку з нестабiльною економiчною ситуацiєю та обмеженою наявнiстю грошових коштiв.
Прогнози розвитку ПрАТ "ЗЕРЗ" пов'язанi i обумовленi тенденцiями розвитку залiзничної галузi. В цiлому вони позитивнi та сприятливi i базуються на прогнозах економiчного росту України. За умов недостатнього фiнансування оновлення парку електровозiв протягом останнiх рокiв, погiршення його технiчного стану та старiння прогнозується значний рiст попиту на капiтальний ремонт та модернiзацiю. Виходячи з цих сприятливих прогнозiв, Товариство планує подальшу дiяльнiсть на нових та старих ринках зi своїми послугами з капiтального ремонту електровозiв, та виготовлення широкої номенклатури запасних частин.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
ПрАТ "ЗЕРЗ" у 2024 роцi не укладало деривативи  та не вчиняло значних правочинiв  щодо похiдних цiнних паперiв, укладання та/або вчинення яких могло би вплинути на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат Товариства.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
У зв'язку з непередбачуванiстю та неефективнiстю фiнансового ринку України, загальна програма управлiнського персоналу щодо управлiння фiнансовими ризиками зосереджена i спрямована на зменшення їх потенцiйного негативного впливу на фiнансовий стан Товариства. Операцiї хеджування
Товариством у звiтному перiодi не застосовувались.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Основними джерелами забезпечення лiквiдностi на пiдприємствi є оборотнi активи, якi забезпечують своєчасне виконання зобов'язань.
Основнi фiнансовi зобов'язання товариства включають кредиторську заборгованiсть та iншi короткостроковi зобов'язання. Основна мета цих фiнансових iнструментiв - забезпечити фiнансування дiяльностi товариства. Товариство має рiзнi фiнансовi активи, якi включають переважно торгову та iншу дебiторську заборгованiсть, грошовi кошти та їх еквiваленти, що виникають безпосередньо в ходi господарської дiяльностi пiдприємства. 
Зважене управлiння лiквiднiстю передбачає наявнiсть достатнiх грошових коштiв та достатнiсть фiнансування для виконання чинних зобов'язань по мiрi їх настання. Метою ПрАТ "ЗЕРЗ" є пiдтримання балансу мiж безперебiйним фiнансуванням та гнучкiстю у використаннi вiдстрочки платежу, наданих постачальниками. Передплати зазвичай використовуються для управлiння як ризиком лiквiдностi, так i кредитним ризиком. ПрАТ "ЗЕРЗ" здiйснює аналiз за строками оплати активiв та термiнами погашення своїх зобов'язань i планує рiвень лiквiдностi залежно вiд їх очiкуваного погашення. ПрАТ "ЗЕРЗ" має програми капiтального будiвництва, якi фiнансуються за рахунок чинних потокiв грошових коштiв вiд господарської дiяльностi. У таблицi нижче наведено аналiз фiнансових зобов'язань ПрАТ "ЗЕРЗ"  розподiлених на групи за вiдповiдними термiнами погашення, на основi залишкового перiоду на звiтну дату до термiну погашення за договорами. Суми, якi розкриваються, є недисконтованими потоками грошових коштiв за основною сумою боргу та вiдсоткiв.
Метою пiдприємства є збереження балансу мiж безперервнiстю та гнучкiстю фiнансування шляхом використання умов вiдстрочки платежу, що надаються постачальниками. Аналогiчно полiтицi управлiння кредитними ризиками, при управлiннi ризиком лiквiдностi дирекцiя пiдприємства значною мiрою покладається на власнi рiшення у плануваннi та пiдтриманнi лiквiдностi пiдприємства та забезпеченнi достатнiх грошових коштiв для фiнансування очiкуваних операцiйних витрат, погашення фiнансових зобов'язань та здiйснення iнвестицiйної дiяльностi протягом року.
Фiнансування пiдприємства у 2023 роцi вiдбувалось тiльки за рахунок власних обiгових коштiв. Робочого капiталу достатньо для поточних потреб товариства. 
Покращення лiквiдностi можливе наступними засобами: 
- вирiвнювання грошового потоку у галузi надходження грошових коштiв. Це можливо досягти шляхом урегулювання платiжної дисциплiни замовникiв/дебiторiв; 
- покращення системи управлiння запасами; 
- зменшенням зобов'язань;
- збiльшення обсягiв виробництва.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги

Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа
	Прийнято рішення про застосування іншого кодексу	
Назва органу управління, яким прийнято рішення про затвердження застосування іншого кодексу	1.1. Товариство в своїй дiяльностi не керується власним кодексом корпоративного управлiння.Вiдповiдно до вимог чинного законодавства України, Товариство не зобов'язане мати власний кодекс корпоративного управлiння. Ст.33 Закону України "Про акцiонернi товариства" питання затвердження принципiв (кодексу) корпоративного управлiння товариства вiднесено до виключної компетенцiї загальних зборiв акцiонерiв. Загальними зборами акцiонерiв ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "ЗАПОРIЗЬКИЙ ЕЛЕКТРОВОЗОРЕМОНТНИЙ ЗАВОД" кодекс корпоративного управлiння не затверджувався. У зв'язку з цим, посилання на власний кодекс корпоративного управлiння, яким керується емiтент, не наводиться.1.2. Товариство не користується кодексом корпоративного управлiння фондової бiржi, об'єднання юридичних осiб або iншим кодексом корпоративного управлiння. Товариством не приймалося рiшення про добровiльне застосування перелiчених кодексiв. Крiм того, акцiї ПрАТ "ЗЕРЗ" на фондових бiржах не торгуються, Товариство не є членом будь-якого об'єднання юридичних осiб. У зв'язку з цим, посилання на зазначенi в цьому пунктi кодекси не наводяться.1.3. Посилання на всю вiдповiдну iнформацiю про практику корпоративного управлiння, застосовану понад визначенi законодавством вимоги: принципи корпоративного управлiння, що застосовуються Товариством в своїй дiяльностi, визначенi чинним законодавством України та Статутом, який розмiщений за посиланням http://zerz.pat.ua. Будь-яка iнша практика корпоративного управлiння не застосовується.	
Дата прийняття рішення щодо затвердження застосування іншого кодексу		
URL-адреса з текстом кодексу	Рiшення про затвердження застосування кодексу корпоративногоуправлiння не приймалось. Рiшення про застосування iншогокодексу не приймалось	

Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	так	Метою дiяльностi товариства є отримання прибутку,
ведення господарської дiяльностi з використанням
найкращих пiдходiв та методiв управлiння, збiльшення
ефективностi роботи, спрямованої на рiст прибутковостi
та максимiзацiї ринкової капiталiзацiї Товариства.	
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так	Акцiонер окрiм прав, обумовлених чинним
законодавством України, має право: 1) отримувати, у
визначенi ним строк та формi, будь-яку iнформацiю про
дiяльнiсть товариства; 2) вимагати вiд товариства
проведення за власний рахунок аудиторської перевiрки
його дiяльностi та укладення вiдповiдного договору iз
аудитором (аудиторською фiрмою). У товариствi
вiдсутнє переважне право акцiонера на придбання акцiй
товариства, якi пропонуються їх власником до продажу
третiй особi. Вiдхiлень не вiдбувалось.	
Права міноритарних акціонерів	ні	Особливих прав для мiноритарних акцiонерiв не
передбачено	
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	ні	Єдиний акцiонер,який виконує повноваження загальних зборiв товариства в перiод до набуття права власностi на акцiї у процесi їх продажу є АТ "Укрзалiзниця", яке є власником 100 вiдсоткiв акцiй товариства.	
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	ні	Статутом та внутрiшнiми документами не передбачено
розкриття такої iнформацiї.	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	ні	Статутом не передбачено	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	ні	Статутом не передбачено	
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	ні	Статутом не передбачено	
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	ні	Єдиний акцiонер,який виконує повноваження загальних зборiв товариства в перiод до набуття права власностi на акцiї у процесi їх продажу є АТ "Укрзалiзниця", яке є власником 100 вiдсоткiв акцiй товариства.	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	ні	Статутом не передбачено	
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так	https://zerz.pat.ua/	
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	ні	Статутом та загальними зборами не затверджувалася
полiтика взаємодiї з акцiонерами	
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні	В Товариствi не створено вiддiлу з питань взаємодiї. 	
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні	Статутом та загальними зборами не визначенi принципи
щодо поглинання.	
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами	ні	Статутом та загальними зборами не затверджувалася
полiтика взаємодiї зi стейкхолдерами.	
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію	ні	В Товариствi не визначено перелiк своїх стейкхолдерiв.	
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами	ні	Товариство не розкриває звiт щодо аспектiв взаємодiї зi
стейкхолдерами.	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	ні	Згiдно Статуту ПрАТ "ЗЕРЗ" п. 9 (п.п. 9.1) наглядової ради в органах товариства не передбачено. 	
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	ні	даних немає	
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	ні	даних немає	
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	ні	даних немає	
6. Винагорода	
Винагорода членів ради і виконавчого органу визначена на підставі та відповідає ринковим показникам у галузі для такого виду особи	ні	Практика вiдсутня	
Розмір винагороди для виконавчого органу пов'язаний з результатами діяльності особи	ні	Практика вiдсутня	
Винагорода членів ради (невиконавчих директорів) є фіксованою та не залежить від досягнення особою фінансових показників	ні	Практика вiдсутня	
7. Розкриття інформації і прозорість	
В особі затверджена та оприлюднена політика щодо розкриття інформації, яка визначає інформацію, що її повинна розкривати особа	ні	Розкриття iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до законодавства.	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) здійснює нагляд за виконавчим органом (виконавчими директорами ради директорів) у підготовці фінансових звітів і забезпечуєскладання фінансових звітів особи відповідно до чинного законодавства та міжнародних стандартів фінансової звітності	ні	Одноосiбний виконавчий орган самостiйно готує фiнансову
звiтнiсть, надаючи потiм її на розгляд та
затвердження єдиному акцiонеру АТ "Укрзалiзниця"	
Адреса вебсайту особи містить окремий розділ, присвячений виключно питанням корпоративного управління	ні	На вебсайтi Товариства вiдсутнiй окремий роздiл,
присвячений виключно питанням корпоративного
управлiння.	
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	ні	Практика не застосовується	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	так	Єдиний акцiонер АТ "Укрзалiзниця" може залучати аудиторiв	
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні	Практика не застосовується	
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні	В Товариствi не затверджено полiтику з питань
управлiння ризиками. Практика не застосовується	
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні	В Товариствi не затверджено декларацiю схильностi до ризикiв. Практика не застосовується	
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні	Практика не застосовується	
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	ні	В Товариствi не затверджено кодекс етики	
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	ні	Практика не застосовується	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	так	В Товариствi є антикорупцiйна програма щодо
запобiгання корупцiї. Зазначена програма
оприлюднювалась вебсайтi Товариства.	
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	так	Полiтика щодо конфлiкту iнтересiв визначена в
антикорупцiйнiй програмi.	
9. Оцінка корпоративного управління	
В особі формалізована процедура щорічної самооцінки членів ради	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння,
застосованої понад визначенi законодавством вимоги.	
За результатами щорічної самооцінки членів ради розробляється план дій для підвищення ефективності роботи членів ради та практик корпоративного управління	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння,
застосованої понад визначенi законодавством вимоги.	
Кожні три роки проводиться комплексна оцінка системи корпоративного управління із залученням незалежного зовнішнього експерта	ні	Емiтент не має практики корпоративного управлiння,
застосованої понад визначенi законодавством вимоги.	

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Ничипоренко Олег Вiкторович, термiн повноважень 02.02.2024 по 01.02.2025	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	Керiвництво поточною дiяльнiстю Товариства здiйснює одноосiбний виконавчий орган - генеральний директор.
Засiдання не проводяться. Рiшення оформлюються наказами.	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді	-	
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника	-	
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника	-	
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
Керiвництво поточною дiяльнiстю Товариства здiйснює одноосiбний виконавчий орган - генеральний директор. Обрання та припинення повноважень (зокрема дострокове) особи на посаду генерального директора здiйснюється за рiшенням загальних зборiв.
До компетенцiї генерального директора належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiстю товариства, що охоплює юридичнi та фактичнi дiї, якi здiйснюються у внутрiшнiй та зовнiшнiй сферi дiяльностi Товариства, крiм питань та дiй, що вiднесенi законодавством та цим статутом до компетенцiї загальних зборiв.
До компетенцiї генерального директора, зокрема, належить:
1) забезпечення ефективного використання i збереження майна товариства;
2) органiзацiя виробничо-господарської, соцiально-економiчної та iншої дiяльностi товариства вiдповiдно до визначеної статутом мети;
3) забезпечення виконання товариством рiшень загальних зборiв;
4) органiзацiя складання в установленому порядку фiнансового плану товариства на кожний наступний рiк i його подання загальним зборам для затвердження;
5) забезпечення виконання товариством затвердженого фiнансового плану;
6) розроблення та подання загальним зборам для розгляду проектiв iнвестицiйних планiв;
7) забезпечення роботи органiв товариства, їх посадових осiб, у тому числi шляхом надання доступу до iнформацiї та документiв товариства, а також створенням матерiально-технiчних умов;
8) забезпечення реалiзацiї прав акцiонера;
9) визначення чисельностi та штату працiвникiв, затвердження штатного розпису товариства;
10) управлiння персоналом товариства, прийняття рiшень з кадрових питань та регулювання трудових вiдносин;
11) розпорядження майном товариства, з урахуванням обмежень, встановлених законодавством України та цим статутом;
12) забезпечення зберiгання документiв товариства;
13) органiзацiя розкриття товариством достовiрної iнформацiї про його дiяльнiсть вiдповiдно до вимог законодавства України;
14) забезпечення можливостi проведення перевiрок фiнансово-господарської дiяльностi товариства ревiзiйною комiсiєю або аудитором (аудиторською фiрмою);
15) надання загальним зборам звiтiв про дiяльнiсть товариства та свою дiяльнiсть;
16) вирiшення будь-яких iнших питань пов'язаних з управлiнням поточною дiяльнiстю товариства, в тому числi його вiдокремлених пiдроздiлiв, крiм питань, що належать до компетенцiї загальних зборiв.
Оцiнка компетентностi та ефективностi виконавчого органу, включаючи iнформацiю про його дiяльнiсть як
посадової особи iнших юридичних осiб - не проводилась. Оцiнка виконання виконавчим органом
поставлених цiлей особи - добре. Iнформацiя щодо стратегiчних цiлей вiдсутня, так як на протязi
звiтного перiоду таких рiшень прийнято не було. Дiяльнiсть виконавчого органу в звiтному перiодi 
зумовила змiни у фiнансово-господарськiй дiяльностi емiтента в кращю сторону. 

Частина 6. Інформація про корпоративного секретаря, а також звіт щодо результатів його діяльності
Ім'я	Головко Ганна Василiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Документи, які регулюють діяльність корпоративного секретаря	Статут Товариства, Положення про корпоративного секретаря	
Орган управління, який прийняв рішення про призначення корпоративного секретаря	Згiдно з рiшенням акцiонера АТ "Укрзалiзниця" (яке є вищим органом управлiння емiтента) №2/3/23 вiд 31.01.2023 обрано корпоративним секретарем ПрАТ "ЗЕРЗ" 	
Дата та номер рішення про призначення корпоративного секретаря	31.01.2023 2/3/23	
Дата та номер рішення про затвердження звіту корпоративного секретаря за завітний період	 не затверджувався	
Основні положення звіту щодо результатів діяльності корпоративного секретаря за завітний період	За звiтний перiод 01.01.2024 до 31.12.2024 Корпоративний секретар  виконував свої повноваження вiдповiдно до Статуту та "Положення про Корпоративного секретаря ПрАТ "ЗЕРЗ" основними результатами дiяльностi якого є:
- забезпечення обмiну iнформацiєю мiж органами Товариства, а також мiж Товариством та акцiонером, iншими, заiнтересованими у дiяльностi Товариства особами, згiдно з встановленими процедурами;     
- отримання загальними зборами Товариства iнформацiї, необхiдної для прийняття  ними вiдповiдних рiшень;
- надання акцiонеру Товариства роз'яснень щодо його прав та обов'язкiв, передбачених чинним законодавством;
- пiдготовка проектiв рiшень та рiшень акцiонера, матерiалiв та документiв з питань, що належать до компетенцiї загальних зборiв Товариства, зокрема проекту рiшення правлiння Про затвердження рiчного фiнансового плану ПрАТ "ЗЕРЗ", проекту рiшення правлiння Про результати аудиту фiнансової звiтностi ПрАТ "ЗЕРЗ" та iнших;
- пiдготовка рiшень акцiонера, листiв-погоджень, матерiалiв та документiв з питань, що належать до компетенцiї загальних зборiв Товариства;
- забезпечення контролю за виконанням рiшень загальних зборiв Товариства;
- крiм того прийнято участь у вирiшеннi iнших питань, пов'язаних з корпоративним управлiнням.	

Частина 7. Опис основних характеристик систем внутрішнього контролю особи, а також перелік структурних підрозділів особи, які здійснюють ключові обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрішнього контролю
1	2	
Система внутрішнього контролю передбачає модель трьох ліній захисту	ні	
Опис функцій підрозділів першої лінії захисту та перелік ключових підрозділів	Спецiального документу, яким би описувалися характеристики систем внутрiшнього контролю та управлiння ризиками в Товариствi не створено та не затверджено. Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як:
1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис);
2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат);
3) аудит, контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування).
Всi перерахованi вище методи становлять єдину систему i використовуються в цiлях управлiння пiдприємством.
Метою управлiння ризиками є їхня мiнiмiзацiя або мiнiмiзацiя їхнiх наслiдкiв. Ймовiрнi фiнансовi ризики виникають в процесi звичайної дiяльностi Товариства.
Основнi фiнансовi iнструменти пiдприємства, якi несуть в собi фiнансовi ризики, включають грошовi кошти, дебiторську заборгованiсть, кредиторську заборгованiсть, та пiддаються наступним фiнансовим ризикам:
- ринковий ризик: змiни на ринку можуть iстотно вплинути на активи/зобов'язання. Ринковий ризик складається з ризику процентної ставки i цiнового ризику;
- ризик втрати лiквiдностi: товариство може не виконати своїх зобов'язань з причини недостатностi (дефiциту) обiгових коштiв; тож за певних несприятливих обставин, може бути змушене продати свої активи за бiльш низькою цiною, нiж їхня справедлива вартiсть, з метою погашення зобов'язань;
- кредитний ризик: товариство може зазнати збиткiв у разi невиконання фiнансових зобов'язань контрагентами (дебiторами).	
Перелік підрозділів та опис функцій підрозділів другої лінії захисту	не створено	
Перелік підрозділів та опис функцій підрозділів третьої лінії захисту	не створено	
Наявність затвердженого документу (документів), який(які) визначає(ють) політику системи внутрішнього контролю (у тому числі щодо системи комплаєнс та внутрішнього аудиту)	ні	
Перелік основних внутрішніх документів щодо системи внутрішнього контролю (у тому числі щодо системи комплаєнс та внутрішнього аудиту)	Товариство не має документу (документiв) щодо системи
внутрiшнього контролю (у тому числi щодо системи комплаєнс та
внутрiшнього аудиту).	
Дата та номер рішення про затвердження звіту щодо системи внутрішнього контролю (у тому числі комплаєнс-ризиків)	 -	
Основні положення звіту системи внутрішнього контролю (у тому числі комплаєнс-ризиків)	не створено	
Наявність затвердженої декларації схильності до ризиків	ні	
Опис основних положень декларації схильності до ризиків	Декларацiя схильностi до ризикiв вiдсутня	
Назва органу, який прийняв рішення про затвердження декларації схильності до ризиків	Декларацiя схильностi до ризикiв вiдсутня	
Дата та номер рішення про затвердження декларації схильності до ризиків	 -	

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Акцiонерне товариство "Українська залiзниця"			100	100	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
Ворушило Свiтлана Олександрiвна			Головний бухгалтер, Згiдно з наказом по пiдприємству №873ос вiд 17.08.2017 року. 	Повноваження головного бухгалтера охоплюють органiзацiю та контроль бухгалтерського облiку, складання фiнансової звiтностi, забезпечення дотримання законодавства, а також контроль за первинними документами та господарськими операцiями пiдприємства. Вiн вiдповiдає за достовiрнiсть фiнансової iнформацiї, бере участь у розробцi облiкових систем та забезпечує виконання обов'язкiв пiдлеглими працiвниками.	Призначаеться та звiльняється наказом по Товариству	
Головко Ганна Василiвна			Корпоративний секретар. Згiдно з рiшенням акцiонера АТ "Укрзалiзниця" (яке є вищим органом управлiння емiтента) №2/3/23 вiд 31.01.2023	Вiдповiдно до чинної редакцiї Статуту ПрАТ "ЗЕРЗ" п.12, корпоративний секретар товариства обирається загальними зборами та їм пiдпорядковується, в Товариствi введена посада корпоративного секретаря, який вiдповiдає за взаємодiю товариства з акцiонером та фiзичними i юридичними особами, якi мають легiтимний iнтерес у дiяльностi товариства та можуть впливати на її дiяльнiсть (далi - стейкхолдери), а також за взаємодiю мiж органами товариства. 	Корпоративний секретар товариства обирається загальними зборами та їм пiдпорядковується. Порядок призначення та вiдкликання з посади корпоративного секретаря, його винагороди, вiдповiдальностi та iншi питання дiяльностi визначаються в положеннi про корпоративного секретаря товариства, яке затверджується рiшенням загальних зборiв, та в цивiльно- правовому договорi, що з ним укладається.	

Частина 11. Інформація про винагороду членів виконавчого органу та/або ради особи
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Ничипоренко Олег Вiкторович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Генеральний директор	
Дата вступу на посаду	02.02.2024	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 2709598,16
Мають виплатити: 0
Прийнято рішення про виплату: 0	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: формi заробiтної плати
Мають виплатити: формi заробiтної плати
Прийнято рішення про виплату: формi заробiтної плати	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 2709598,16
Мають виплатити: 0
Прийнято рішення про виплату: 0	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 0
Мають виплатити: 0
Прийнято рішення про виплату: 0	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Винагорода генеральному директору здiйснювалась виключно у фiксованому розмiрi, тому  критерiї  оцiнки ефективностi, за якими нараховували змiнну частину винагороди генеральному директору - вiдсутнi. 	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	винагорода або компенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	- вiдсутня iнформацiя	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:6,87

2) звіт про сталий розвиток
1	Оцінка діяльності щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності за звітний період:	
	На використаннi активiв пiдприємства можуть позначитися екологiчнi питання, а саме: у випадку техногенних та аварiйних ситуацiй на пiдприємствi можливе настання екологiчного збитку у товариства. 
На пiдприємствi для захисту атмосферного повiтря вiд викидiв забруднюючих речовин встановлено 97 пилогазоуловлюючих (ПГОУ) установок: фiльтри - жалюзi, циклони конструкцiї НДIОГаз типу ЦН-15 та СК-ЦН-34. Технiчне оснащення пилогазоочисними спорудами складає 100%.
Викиди парникових газiв регулюється кiлькiстю природного газу та його рацiональним використанням.
На заводi для очищення стiчних вод використовують  очиснi споруди.
Очиснi споруди № 1 використовуються  для очищення стiчних вод вiд промивних ванн  механiчним способом i дозволяють економити використання питної води.
Очиснi споруди № 2 використовуються для очищення промивних вод вiд ванн гальванiчного виробництва реагентним методом, що дозволяє понизити ступiнь токсичностi забруднюючих речовин. Цi очиснi споруди є первую стадiєю подальшої очистки.
Другою стадiєю очищення гальванiчних вод є очиснi споруди № 3. На цих спорудах проходять очистку також зливовi води. Промислово-зливнi води очищуються вiд залишкiв нафтопродуктiв та зайвих зважених речовин, що дозволяє зменшити обсяги їх скидiв у р. Днiпро. 
Завод працює за Дозволом на спецiальне водокористування.
Щорiчно виконуються роботи по чистцi каналiзацiйних та зливних мереж.
Промисловi вiдходи виробництва розмiщуються передаються згiдно договору спецiалiзованим органiзацiям, що мають вiдповiдну лiцензiю на поводження у сферi з вiдходами. Комунальнi вiдходи захороняються на полiгонi твердих побутових вiдходiв. 
Постiйно ведуться роботи по озелененню, благоустрою та пiдтримцi чистоти на територiї пiдприємства. Щоквартально  пiдприємство сплачує податки:  екологiчний, податок на землю.	
2	Основні ризики і виклики щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, плани щодо їх вирішення, а також їх вплив на досягнення стратегічних цілей:	
	1. Перелік ризиків щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які мають вплив на особу:	Товариство не визначало ризкiв щодо захисту
довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi, якi мають
вплив на Товариство.	
	2. Заходи, які планується здійснити / здійснюються для мінімізації/усунення кожного із ризиків:	вiдсутнi	
3	Основні положення політики з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності:	
	Перелік політик з питань захисту довкілля та соціальної відповідальності та опис питань, які такі політики покликані вирішити:	Полiтика з питань захисту довкiлля та соцiальної
вiдповiдальностi вiдсутня.	
4	Перелік питань та прийнятих рішень щодо захисту довкілля та соціальної відповідальності, які розглядались радою та виконавчим органом:	
	1. Перелік питань, які розглядались виконавчим органом та короткий зміст рішень, які було прийнято:	Питання щодо захисту довкiлля та соцiальної
вiдповiдальностi не розглядалися	
	2. Перелік питань, які розглядались радою та короткий зміст рішень, які було прийнято:	вiдсутнi	
5	Перелік ключових стейкхолдерів, на яких має вплив діяльність особи із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	вiдсутнi	
6	Перелік стейкхолдерів, які мають вплив на досягнення особою стратегічних цілей із зазначенням обґрунтування в чому саме полягає такий вплив:	
	Єдиний акцiонер АТ "Укрзалiзниця", який володiє 100% акцiй Товариства .	
7	Основні положення політики щодо взаємодії зі стейкхолдерами, у тому числі акціонерами/учасниками:	
	Полiтика щодо взаємодiї зi стейкхолдерами
вiдсутня	

3. Дивідендна політика
Наявність затвердженого внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	ні	
Назва внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Статутом товариства передбачено, що розподiл прибуткiв i збиткiв товариства здiйснюється за рiшенням загальних зборiв вiдповiднодо чинного законодавства України та статуту	
Назва органу, який прийняв рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Загальнi збори Товариства	
Дата та номер рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	06.12.2024 18/3/24	
Опис ключових положень внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Товариство приймає рiшення про виплату дивiдендiв та здiйснює виплату дивiдендiв за простими акцiями iз врахуванням вимог та обмежень, визначених законодавством України. Загальний обсяг чистого прибутку, що розподiляється у виглядi дивiдендiв, та сума дивiдендiв на одну просту акцiю затверджуються загальними зборами. Товариство протягом 10 (десяти) днiв iз дати прийняття рiшення про виплату дивiдендiв повiдомляє осiб, якi мають право на
отримання дивiдендiв, про дату, розмiр, порядок та строк їх виплати шляхом розмiщення вiдповiдної iнформацiї на веб-сторiнцi товариства. Загальнi збори у рiшеннi про виплату дивiдендiв можуть визначити додатковi шляхи повiдомлення осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, про виплату дивiдендiв	

4. Дивіденди
Інформація про виплату дивідендів та інших доходів за цінними паперами у звітному році
Інформація про виплату дивідендів	У звітному періоді	
	за простими акціями	за привілейованими акціями	
Сума нарахованих дивідендів, грн.	6 359 353	0	
Нараховані дивіденди на одну акцію, грн.	0,022	0	
Сума виплачених/перерахованих дивідендів, грн.	6 359 353	0	
Дата прийняття уповноваженим органом акціонерного товариства рішення про встановлення дати складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів			
Дата складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів			
Спосіб виплати дивідендів	Перерахунок в ГУ ДКСУ у Днiпропетровськiй областi	-	
Дата (дати) перерахування дивідендів через депозитарну систему із зазначенням сум (грн) перерахованих дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Дата (дати) перерахування/ відправлення дивідендів безпосередньо акціонерам із зазначенням сум (грн) перерахованих/відправлених дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Додаткова інформація	Дивiденти нарахованi на акцiї господарського товариства за пiдсумками роботи за 2023 рiк постанова КМУ № 129 вiд 09.02.2024 року.
Єдиний акцiонер АТ "Укрзалiзниця", який володiє 100% акцiй Товариства.	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента	04.01.2024	https://zerz.pat.ua/emitents/reports/special/20802	
2	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента	22.01.2024	https://zerz.pat.ua/emitents/reports/special/20823	
3	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента	02.02.2024	https://zerz.pat.ua/emitents/reports/special/20842	
4	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента	02.02.2024	https://zerz.pat.ua/emitents/reports/special/20843	

КОДИ	
Дата	31.12.2024	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод"	за ЄДРПОУ	01056273	
Територія	Запорізька обл.	за КАТОТТГ	UA23060070010595678	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Ремонт і технічне обслуговування інших транспортних засобів	за КВЕД	33.17	
Середня кількість працівників: 1405
Адреса, телефон: 69095 Запорiжжя, Залiзнична, 2, 0617203811
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2024 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	888	983	
    первісна вартість	1001	3 292	3 681	
    накопичена амортизація	1002	( 2 404 )	( 2 698 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	10 864	13 003	
Основні засоби	1010	164 409	163 621	
    первісна вартість	1011	253 089	273 123	
    знос	1012	( 88 680 )	( 109 502 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	5	5	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	176 166	177 612	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	274 707	397 220	
Виробничі запаси	1101	108 662	230 224	
Незавершене виробництво	1102	164 814	164 015	
Готова продукція	1103	470	2 158	
Товари	1104	761	823	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	30 581	34 959	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	12 667	3 924	
    з бюджетом	1135	13 157	23 343	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	7 324	8 469	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	1 080	943	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	1 245	47 343	
Готівка	1166	6	1	
Рахунки в банках	1167	1 239	47 342	
Витрати майбутніх періодів	1170	181	272	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	6 079	5 952	
Усього за розділом II	1195	339 697	513 956	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	515 863	691 568	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	73 704	73 704	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	37 086	27 134	
Додатковий капітал	1410	0	1 193	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	3 522	3 920	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	-131 755	-81 014	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	-17 443	24 937	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	2 760	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	34 276	48 124	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	34 276	48 124	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	34 276	50 884	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	329 843	294 978	
    розрахунками з бюджетом	1620	7 173	31 180	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	4 837	7 044	
    розрахунками з оплати праці	1630	18 117	25 078	
    одержаними авансами	1635	83 186	177 172	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	55 217	79 643	
Доходи майбутніх періодів	1665	162	79	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	495	573	
Усього за розділом IІІ	1695	499 030	615 747	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	515 863	691 568	

Керівник				Ничипоренко О.В.

Головний бухгалтер			Ворушило С.О.

КОДИ	
Дата	31.12.2024	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод"	за ЄДРПОУ	01056273	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2024 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	1 461 775	1 093 674	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 1 325 603 )	( 1 000 739 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	136 172	92 935	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	16 811	12 944	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 26 655 )	( 22 175 )	
Витрати на збут	2150	( 10 379 )	( 8 905 )	
Інші операційні витрати	2180	( 48 074 )	( 61 089 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	67 875	13 710	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	89	46	
Інші доходи	2240	53	71	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 5 994 )	( 5 648 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 5 )	( 230 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	62 018	7 949	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-2 760	0	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	59 258	7 949	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	-10 518	-434	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	-10 518	-434	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	-10 518	-434	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	48 740	7 515	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	813 781	629 164	
Витрати на оплату праці	2505	415 781	281 705	
Відрахування на соціальні заходи	2510	89 840	62 336	
Амортизація	2515	21 130	19 235	
Інші операційні витрати	2520	71 068	78 757	
Разом	2550	1 411 600	1 071 197	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	294 815 068	294 815 068	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	294 815 068	294 815 068	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,201000	0,026962	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,201000	0,026962	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,02	0,00	

Керівник				Ничипоренко О.В.

Головний бухгалтер			Ворушило С.О.

КОДИ	
Дата	31.12.2024	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод"	за ЄДРПОУ	01056273	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2024 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	0	0	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	0	0	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	0	0	
Надходження від повернення авансів	3020	0	0	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	0	0	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	0	0	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 0 )	( 0 )	
Праці	3105	( 0 )	( 0 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 0 )	( 0 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	0	0	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	0	0	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	0	0	
Залишок коштів на початок року	3405	0	0	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	0	0	
Залишок коштів на кінець року	3415	0	0	
Примітки: Ф3 складається за непрямим методом

Керівник				Ничипоренко О.В.

Головний бухгалтер			Ворушило С.О.

КОДИ	
Дата	01.01.2025	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод"	за ЄДРПОУ	01056273	

Звіт про рух грошових коштів (за непрямим методом)
За 2024 рік
Форма №3-н
Код за ДКУД	1801006	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
		надход- ження	видаток	надход- ження	видаток	
1	2	3	4	5	6	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності						
Прибуток (збиток) від звичайної діяльності до оподаткування	3500	62 018	0	7 949	0	
Коригування на: 
    амортизацію необоротних активів	3505	21 130	Х	19 235	Х	
    збільшення (зменшення) забезпечень	3510	38 274	0	21 003	5 298	
    збиток (прибуток) від нереалізованих курсових різниць	3515	0	0	0	0	
    збиток (прибуток) від неопераційної діяльності та інших не грошових операцій	3520	5 994	137	5 761	6 135	
Прибуток (збиток) від участі в капіталі	3521	0	0	0	0	
Зміна вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю, та дохід (витрати) від первісного визнання	3522	0	0	0	0	
Збиток (прибуток) від реалізації необоротних активів, утримуваних для продажу та груп вибуття	3523	0	0	0	0	
Збиток (прибуток) від реалізації фінансових інвестицій 	3524	0	0	0	0	
Зменшення (відновлення) корисності необоротних активів 	3526	0	0	0	0	
Фінансові витрати 	3540	Х	0	Х	0	
Зменшення (збільшення) оборотних активів 	3550	0	128 161	0	40 818	
Збільшення (зменшення) запасів 	3551	0	122 513	0	12 632	
Збільшення (зменшення) поточних біологічних активів 	3552	0	0	0	0	
Збільшення (зменшення) дебіторської заборгованості за продукцію, товари, роботи, послуги 	3553	0	4 378	0	12 157	
Зменшення (збільшення) іншої поточної дебіторської заборгованості 	3554	0	1 306	0	20 762	
Зменшення (збільшення) витрат майбутніх періодів 	3556	0	91	0	46	
Зменшення (збільшення) інших оборотних активів 	3557	127	0	4 779	0	
Збільшення (зменшення) поточних зобов'язань 	3560	81 272	0	9 524	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за товари, роботи, послуги 	3561	0	34 865	60 908	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками з бюджетом 	3562	24 007	0	1 951	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками зі страхування 	3563	2 207	0	311	0	
Збільшення (зменшення) поточної кредиторської заборгованості за розрахунками з оплати праці 	3564	6 961	0	793	0	
Збільшення (зменшення) доходів майбутніх періодів 	3566	0	83	162	0	
Збільшення (зменшення) інших поточних зобов'язань 	3567	83 045	0	0	54 601	
Грошові кошти від операційної діяльності 	3570	80 390	0	22 654	0	
Сплачений податок на прибуток 	3580	X	1 145	X	0	
Сплачені відсотки 	3585	X	0	X	0	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	79 245	0	22 654	0	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності						
Надходження від реалізації: 
    фінансових інвестицій 	3200	0	X	0	X	
    необоротних активів 	3205	0	Х	0	Х	
Надходження від отриманих: 
    відсотків  	3215	0	Х	0	Х	
    дивідендів 	3220	0	Х	0	Х	
Надходження від деривативів 	3225	0	Х	0	Х	
Надходження від погашення позик 	3230	0	Х	0	Х	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці 	3235	0	Х	0	Х	
Інші надходження 	3250	89	Х	46	Х	
Витрачання  на придбання: фінансових 
    інвестицій 	3255	X	0	X	0	
    необоротних активів	3260	X	26 876	X	22 935	
Виплати за деривативами 	3270	X	0	X	0	
Витрачання на надання позик 	3275	X	0	X	0	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці  	3280	X	0	X	0	
Інші платежі  	3290	X	0	X	0	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності 	3295	0	26 787	0	22 889	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності						
Надходження від: 
    Власного капіталу 	3300	0	Х	0	Х	
    Отримання позик 	3305	0	Х	0	Х	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві 	3310	0	Х	0	Х	
Інші надходження 	3340	0	Х	0	Х	
Витрачання на: 
    Викуп власних акцій 	3345	Х	0	X	0	
    Погашення позик 	3350	Х	0	X	0	
    Сплату дивідендів  	3355	Х	6 360	X	0	
Витрачання на сплату відсотків 	3360	Х	0	X	0	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди 	3365	Х	0	X	0	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві 	3370	Х	0	X	0	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах 	3375	Х	0	X	0	
Інші платежі 	3390	Х	0	X	0	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності 	3395	0	6 360	0	0	
Чистий рух грошових коштів за звітний період  	3400	46 098	0	0	235	
Залишок коштів на початок року 	3405	1 245	Х	1 480	Х	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів 	3410	0	0	0	0	
Залишок коштів на кінець року 	3415	47 343	0	1 245	0	

Керівник				Ничипоренко О.В.

Головний бухгалтер			Ворушило С.О.

КОДИ	
Дата	31.12.2024	
Підприємство	Приватне акцiонерне товариство "Запорiзький електровозоремонтний завод"	за ЄДРПОУ	01056273	

Звіт про власний капітал
За 2024 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	73 704	37 086	0	3 522	-130 922	0	0	-16 610	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	-833	0	0	-833	
Скоригований залишок на початок року 	4095	73 704	37 086	0	3 522	-131 755	0	0	-17 443	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	59 258	0	0	59 258	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	-10 518	0	0	-10 518	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	-10 518	0	0	-10 518	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	-6 360	0	0	-6 360	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	398	-398	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	1 193	0	-1 193	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	-9 952	0	0	9 952	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	-9 952	1 193	398	50 741	0	0	42 380	
Залишок на кінець року 	4300	73 704	27 134	1 193	3 920	-81 014	0	0	24 937	

Керівник				Ничипоренко О.В.

Головний бухгалтер			Ворушило С.О.

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в Українi. Протягом 2024 року економiка України та свiту функцiонувала в умовах вiйськової агресiї Росiї, яка розпочалася 24 лютого 2022 року i продовжується на момент складання цiєї звiтностi та негативно впливає на економiчнi умови функцiонування як ПрАТ "ЗЕРЗ" так i України в цiлому.
У 2024 роцi рiвень iнфляцiї становив 10.7% у порiвняннi iз 5,1% у 2023 роцi.
ВВП України зросте за попереднiми оцiнками на 3,6% в 2024 роцi (зростання у 2023 р. 5,3%, падiння 29,1% у 2022 р.). Бюджет України був дефiцитним та покривався за рахунок зовнiшньої фiнансової допомоги. Частка вiйськових витрат є ключовою у бюджетi України.
Подальша стабiлiзацiя економiчної та полiтичної ситуацiї залежить, великою мiрою, вiд успiху зусиль українського уряду щодо оборони та визволення окупованих територiй, допомоги країн-партнерiв, при цьому подальший розвиток економiчної та полiтичної ситуацiї на разi складно передбачити.
Через вiйськову агресiю дiяльнiсть ПрАТ "ЗЕРЗ" у 2024 роцi велась в умовах часткового перебування персоналу у бомбосховищах пiд час оголошення повiтряної тривоги.

Станом на 31.12.2024 Товариство має накопичений збиток на суму 81 014 тис. грн., що менше нiж на початок року за рахунок отриманого чистого прибутку  у 2024 роцi на суму 59 258 тис. грн. Власний капiтал Компанiї станом на 31.12.2024 року  має позитивне значення 24 937 тис грн проти вiд'ємного значення на початок року, завдяки  безперервнiй роботi у 2024 роцi. Керiвництво пiдприємства вживало  належнi заходи для пiдтримки стабiльної дiяльностi пiдприємства, необхiднi для iснуючих обставин. 

Основа складання фiнансової звiтностi

Фiнансова звiтнiсть складена на основi принципу первiсної собiвартостi, за винятком основних засобiв, якi вiдображаються за переоцiненою вартiстю, пенсiйних зобов'язань, якi оцiнюються у вiдповiдностi до MCБО 19 "Виплати працiвникам", деяких фiнансових iнструментiв, якi оцiнюються вiдповiдно до положень МСФЗ 9 "Фiнансовi iнструменти".
Пiдготовка фiнансової звiтностi вiдповiдно до прийнятих МСФ3 вимагає використання певних критичних облiкових оцiнок. Це також вимагає вiд керiвництва Товариства судження щодо застосування облiкової полiтики Товариства. Сфери, у яких були зробленi суттєвi судження й оцiнки пiд час пiдготовки консолiдованої фiнансової звiтностi та їхнiй вплив.
Для презентацiї основних форм фiнансової звiтностi Товариство використовує формат, передбачений чинним законодавством України. Ця фiнансова звiтнiсть представлена в тисячах українських гривень (далi - тис. грн.), всi суми округленi до цiлих тисяч, крiм випадкiв, де вказано iнше.

Вiдповiднiсть вимогам складання звiтностi
Дана фiнансова звiтнiсть Товариства пiдготовлена у вiдповiдностi з Мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi (далi - "МСФЗ") в редакцiї, затвердженiй Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку (далi - "Рада з МСБО"), та вимогами Закону України вiд 16 липня 1999 року № 996-XIV "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi". У цiй окремiй фiнансовiй звiтностi представлено фiнансовий стан, результати дiяльностi та грошовi потоки Товариства складенi на основi принципу безперервної дiяльностi.

Безперервнiсть дiяльностi
Пiсля того як 24 лютого 2022 року Росiйська Федерацiя розпочала повномасштабне воєнне вторгнення на територiю Українi, Урядом України було введено воєнний стан та вiдповiднi тимчасовi обмеження. Як факт, ведення воєнних дiй на територiї України негативно вплинуло на дiяльнiсть Товариства. Ступiнь наслiдкiв спричинив економiчний спад, що зафiксовано в данiй фiнансовiй звiтностi. На момент складання цiєї звiтностi тривалiсть та подальшi наслiдки воєнної агресiї спрогнозувати неможливо. Цi обставини являють собою фактор невизначеностi поза контролем Товариства. Управлiнський персонал Пiдприємства спостерiгає за розвитком спричинених вiйною наслiдкiв та вживає усiх можливих заходiв для мiнiмiзацiї їх негативного впливу. 
Станом на 31.12.2024 Товариство має накопичений збиток на суму 81 014 тис. грн., та прибуток  у перiодi на суму 59 258 тис. грн. Короткостроковi зобов'язання Пiдприємства перевищували оборотнi активи станом на 
31 грудня 2024 та 2023 рокiв на 101 791 тис. грн. та 158 500 тис. грн. вiдповiдно., проте Керiвництво має надiї на безперервну роботу у 2025 роцi, так як Компанiя виконує роботи загально державного значення та потреба у ремонтах електровозiв щодалi бiльшає. Керiвництво пiдприємства вважає, що вживає належнi заходи для пiдтримки стабiльної дiяльностi пiдприємства, необхiднi для iснуючих обставин, хоча подальша нестабiльнiсть ситуацiї у дiловому середовищi може посилити негативний вплив на результати дiяльностi та фiнансовий стан пiдприємства, характер та наслiдки якого на поточний момент визначити неможливо. 
На думку керiвництва, пiдготовка фiнансової звiтностi Компанiї на основi припущення щодо здатностi Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi є обгрунтованою у силу таких факторiв:
- з єдиним покупцем послуг - акцiонером товариства (АТ "Укрзалiзниця") - узгоджено фiнансовий план на 2025 рiк, в якому вартiсть робiт буде рентабельною i генеруватиме прибуток пiдприємства.
- здiйснюються кроки по освоєнню виготовлення власними силами ТМЦ, якi в умовах воєнного стану та дефiциту  матерiалiв значно виросли в цiнi у постачальникiв.
- освоюються новi технологiї в деяких виробничих процесах, якi направленi на вiдмову вiд дорогих енергоносiїв i переходу на альтернативнi способи виконання робiт. У зв'язку з чим вже придбано нове устаткування i ведуться налагоджувальнi роботи.
З оглядом на невизначенiсть подальшого розвитку подiй пов'язаних з росiйською агресiєю, керiвництво пiдприємства ставить перед собою задачу недопущення нарощення збиткiв у 2025 роцi. Зокрема, було надано на розгляд єдиному акцiонеру АТ "Укрзалiзниця" фiнансовий план на 2025 рiк та затверджено рiшенням вiд 24.12.2024 року № 19/3/24.

Управлiнський персонал має великi сподiвання на здатнiсть ПрАТ "ЗЕРЗ" продовжувати свою дiяльнiсть у 2025 роцi на безперервнiй основi, але за умови не нарощування ескалацiї воєнних дiй на територiї України, стабiльного постачання енергоносiїв, збереження логiстичних зав'язкiв.
Керiвництво провело оцiнку впливу поточної ситуацiї на дiяльнiсть Компанiї i дiйшло висновку, що основними ризиками для пiдтримки лiквiдностi та прибутковостi на достатньому рiвнi є:
- фiзична втрата або ушкодження активiв внаслiдок бойових дiй;
- скорочення платоспроможного попиту на послуги Компанiї;
- кредитнi збитки за дебiторською заборгованiстю;
- втрата клiєнтiв;
- пошкодження IT iнфраструктури;
- нестача персоналу;
- подальша значна ескалацiя воєнних дiй

Станом на дату випуску цiєї фiнансової звiтностi не було пошкоджень критично важливих активiв, якi перешкоджали б продовженню безперервної дiяльностi, але один об'єкт соцiальної iнфраструктури розташований на окупованiй територiї, а саме база вiдпочинку "Берiзка", яка розташована у Херсонськiй областi, Генiчеському районi.
Товариство з початку 2024 року  працювало повний робочий час у зв'язку з пiдписанням фiнансового плану на 2024 рiк та має намiри не  припиняти дiяльнiсть у 2025 роцi. 

Керiвництво визнає, що майбутнiй розвиток бойових дiй та їх тривалiсть є єдиним фактором суттєвої невизначеностi, яка може викликати значнi сумнiви у спроможностi Товариства продовжувати безперервну дiяльнiсть. Отже, Товариство може втратити здатнiсть реалiзовувати свої активи та виконувати свої зобов'язання у ходi нормального ведення бiзнесу. Попри єдину суттєву невизначенiсть, пов'язану з вiйною в Українi, керiвництво продовжує вживати заходiв для мiнiмiзацiї впливу на Товариство i, таким чином, вважає, що застосування припущення про безперервнiсть дiяльностi для пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi є обгрунтованим.

Змiни в облiковiй полiтицi та розкриттях
Облiкова полiтика Товариства, яка застосовувалась в 2024 роцi, вiдповiдає облiковiй полiтицi попереднього фiнансового перiоду.

Використання суджень, оцiнок та припущень
Вiдповiдно до МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi", Товариство облiковує i презентує операцiї та iншi подiї у вiдповiдностi з їх сутнiстю та економiчними обставинами, а не тiльки у вiдповiдностi з юридичною формою. При пiдготовцi фiнансової звiтностi вiд управлiнського персоналу Товариства вимагається робити оцiнки та припущення, якi мають вплив на суми звiтностi. Цi припущення базуються на iнформацiї, що була доступна на дату балансу. Фактичнi результати можуть вiдрiзнятися вiд даних оцiнок. Основнi оцiнки та припущення стосовно майбутнього та iншi основнi джерела оцiнки невизначеностi на звiтну дату, що можуть призвести до необхiдностi суттєвого коригування балансової вартостi вiдповiдних активiв та зобов'язань у майбутньому, представленi нижче.

Судження
Зменшення корисностi основних засобiв
На кожну звiтну дату Товариство оцiнює наявнiсть ознак можливого зменшення корисностi активiв. Така оцiнка передбачає застосування значних суджень. У 2024 роцi управлiнський персонал не виявив ознак зменшення корисностi.
Оцiнки
Резерв пiд очiкуванi кредитнi збитки за торговою та iншою дебiторською заборгованiстю
Товариство використовує матрицю резерву для розрахунку очiкуваних кредитних збиткiв (далi - "ОКЗ") за торговою та iншою дебiторською заборгованiстю. Ставки резерву встановлюються залежно вiд кiлькостi днiв прострочення платежу для рiзних груп з аналогiчними характеристиками виникнення збиткiв.
До 1 сiчня 2024 року матриця резерву будувалась на iсторичних даних щодо виникнення дефолтiв протягом минулих перiодiв з урахуванням прогнозної iнформацiї. 
У 2024 роцi Товариство користувалось матрицею забезпечень для дотримання вимог постанови Кабiнету Мiнiстрiв України вiд 24.05.2024 року № 604, яка встановлює коефiцiєнти дефолту для торгової та iншої дебiторської заборгованостi, якi мають застосовувати державнi пiдприємства. 

Оцiнки щодо строкiв корисного використання основних засобiв
Суттєвi оцiнки управлiнського персоналу Товариства необхiднi для визначення майбутнiх строкiв корисного використання основних засобiв. Фактичнi строки корисного використання можуть вiдрiзнятися вiд оцiнки управлiнського персоналу Товариства. Товариство оцiнює строк корисного використання об'єктiв основних засобiв, що залишився, щонайменше на кiнець кожного фiнансового року на основi очiкувань щодо їх майбутнього використання, беручи до уваги технологiчний розвиток, конкуренцiю, ринковi умови та iншi фактори. Якщо очiкування вiдрiзняються вiд попереднiх оцiнок, змiни враховуються як змiни в облiкових оцiнках вiдповiдно до МСБО 8 "Облiковi полiтики, змiни в облiкових оцiнках та помилки".

Зобов'язання за визначеними виплатами
Вартiсть зобов'язань за визначеними виплатами та iншим виплатам по закiнченню трудової дiяльностi визначається з використанням актуарних припущень. Актуарнi припущення включають припущення щодо ставок дисконтування, очiкуваного приросту заробiтної плати, плинностi працiвникiв та коефiцiєнтiв смертностi, тощо. Усi припущення переглядаються на кожну звiтну дату. При визначеннi вiдповiдної ставки дисконтування управлiнський персонал Товариства враховує вiдсотковi ставки за державними облiгацiями через вiдсутнiсть в Українi розвиненого ринку корпоративних облiгацiй. У зв'язку iз довгостроковим характером цих планiв такi припущення є предметом суттєвої невизначеностi. Бiльш детальна iнформацiя викладена у Примiтцi 18.

Судовi спори
Товариство визнало забезпечення пiд зобов'язання стосовно судових позовiв. Вiдповiдно до МСФЗ, Компанiя визнає резерв тiльки тодi, коли iснує поточна вiдповiдальнiсть (юридична або випливає з практики), пов'язана з попередньою подiєю, можливiстю передачi економiчних вигiд i достовiрну оцiнку витрат на передачу. Реалiзацiя будь-яких умовних зобов'язань, якi не були визнанi або розкритi у фiнансовiй звiтностi на поточний момент, можуть суттєво вплинути на фiнансовий стан Компанiї. Застосування цих принципiв щодо судового розгляду вимагає оцiнки керiвництвом рiзних актуальних i юридичних питань, якi не пiддаються контролю. Компанiя переглядає невирiшенi судовi процеси пiсля подiй судової справи за кожну звiтну дату для оцiнки необхiдностi надання резервiв у попереднiх фiнансових звiтах. Серед факторiв, що розглядаються при прийняттi рiшення про нарахування резерву, є такi: 
- сутнiсть судового розгляду; вимоги або оцiнки; 
- судовий процес та потенцiйний рiвень збиткiв у юрисдикцiї судового процесу, вимоги або оцiнки (включаючи судовий процес пiсля дати складання фiнансової звiтностi, але до їх затвердження); 
- думки юридичних радникiв; 
- досвiд, набутий у зв'язку з подiбними випадками; 
- будь-яке рiшення керiвництва Компанiї щодо його реагування на судову справу, вимогу або оцiнку.

Можливiсть реалiзацiї вiдстрочених податкових активiв
Вiдстроченi податковi активи визнаються в тiй мiрi, в якiй iснує висока ймовiрнiсть їх реалiзацiї, що залежить вiд формування достатнього прибутку до оподаткування у майбутньому. Припущення щодо формування прибутку до оподаткування в майбутньому залежать вiд оцiнок менеджменту стосовно майбутнiх грошових надходжень. Данi оцiнки залежать вiд оцiнок майбутнiх обсягiв реалiзацiї послуг, цiн на матерiали та операцiйних витрат. Судження також необхiднi для застосування податкового законодавства. Цi судження та оцiнки є об'єктом впливу ризикiв та невизначеностей, отже iснує ймовiрнiсть того, що змiни обставин вплинуть на очiкування, що змiнить суму вiдстрочених податкових активiв та вiдстрочених податкових зобов'язань, визнаних станом на звiтну дату. В такiй ситуацiї деякi чи всi суми визнаних вiдстрочених податкових активiв та зобов'язань можуть потребувати коригування, результатом якого стане збiльшення чи зменшення чистого прибутку.

Основнi принципи облiкової полiтики
Фiнансовi iнструменти
Фiнансовi активи. Фiнансовi активи Товариства включають грошовi кошти та їхнi еквiваленти, та торговельну дебiторську заборгованiсть, усi з яких класифiкують у категорiю оцiнки за амортизованою вартiстю вiдповiдно до МСФЗ 9. 

Торговельна дебiторська заборгованiсть. Торговельна дебiторська заборгованiсть спочатку облiковується за справедливою вартiстю, а в подальшому оцiнюється за амортизованою вартiстю iз використанням методу ефективної процентної ставки за мiнусом резервiв на зменшення корисностi. Торговельна дебiторська заборгованiсть - це заборгованiсть клiєнтiв за готову продукцiю та  послуги, якi були наданi у ходi звичайної дiяльностi або за запаси, якi були проданi.

Оцiночний резерв пiд очiкуванi кредитнi збитки по торговiй дебiторськiй заборгованостi. 
Товариство застосовує спрощений пiдхiд до створення резервiв пiд очiкуванi кредитнi збитки, передбачений МСФЗ 9, який дозволяє використання резерву пiд очiкуванi збитки за весь строк iнструменту для всiх активiв у категорiї "Торгова дебiторська заборгованiсть". Для оцiнки очiкуваного кредитного збитку торговельна дебiторська заборгованiсть об'єднана у категорiї згiдно зi спiльними характеристиками кредитного ризику та кiлькiстю прострочення днiв. Резерв пiд кредитнi ризики торговельної дебiторської заборгованостi визначається за спрощеним методом у % вiд валової вартостi згiдно з матрицею резервування, яка основана на кiлькостi днiв прострочення платежу. 

Грошовi кошти та їх еквiваленти. Для цiлей представлення у Звiтi про рух грошових коштiв, грошовi кошти та їх еквiваленти включають поточнi банкiвськi рахунки. Грошовi кошти та їх еквiваленти спочатку визнаються за справедливою вартiстю, а у подальшому оцiнюються за амортизованою вартiстю за вирахуванням збиткiв вiд зменшення корисностi.

Фiнансовi активи - списання. Фiнансовi активи списують повнiстю або частково, коли Компанiя вичерпала всi практичнi можливостi щодо їх стягнення i дiйшло висновку про необгрунтованiсть очiкувань вiдносно вiдшкодування таких активiв. Списання - це подiя припинення визнання.

 Фiнансовi зобов'язання. Фiнансовi активи Товариства включають торгову кредиторську заборгованiсть яка класифiкується у категорiю оцiнки за амортизованою вартiстю вiдповiдно до МСФЗ 9. Цi суми являють собою зобов'язання за товари та послуги, якi були наданi Товариству до закiнчення звiтного перiоду та не оплаченi. Торговельна та iнша кредиторська заборгованiсть представляється як поточнi зобов'язання, за винятком випадкiв, коли заборгованiсть не пiдлягає оплатi протягом 12 мiсяцiв пiсля закiнчення звiтного перiоду. Вона спочатку визнається за справедливою вартiстю, а в подальшому оцiнюється за амортизованою вартiстю iз використанням методу ефективної процентної ставки. 

 Взаємозалiк фiнансових активiв та зобов'язань. Взаємозалiк фiнансових активiв та зобов'язань, з подальшим включенням до звiту про фiнансовий стан лише їхньої чистої суми, може здiйснюватися у випадку iснування юридично визначеного права взаємозалiку визнаних сум, коли є намiр провести розрахунок на основi чистої суми або одночасно реалiзувати актив та розрахуватися за зобов'язаннями.

Основнi засоби
Основнi засоби вiдображаються у фiнансовiй звiтностi за їх переоцiненою вартiстю, за вирахуванням будь-якої подальшої накопиченої амортизацiї та наступних накопичених збиткiв вiд знецiнення.
Зростання вартостi основних засобiв за рахунок переоцiнки вiдображається як збiльшення резерву переоцiнки в капiталi, за винятком сторнування ранiше списаних пiд час переоцiнок сум, якi вiдносяться до даного конкретного об'єкту, i якi ранiше було визнано як витрати. В такому випадку збiльшення вартостi визнається як дохiд у окремому звiтi про сукупний дохiд в межах попередньої уцiнки. Зменшення балансової вартостi внаслiдок переоцiнки цих основних засобiв визнається у складi витрат у розмiрi, який перевищує суму резерву переоцiнки (якщо такий є), створеного в результатi попереднiх переоцiнок даного активу. Зменшення вiдображається безпосередньо в iншому сукупному доходi та капiталi у складi резерву переоцiнки у розмiрi наявної дооцiнки, що стосується даного активу.
При подальшому продажу або вибуттi переоцiнених основних засобiв вiдповiдний залишок переоцiнки у резервi переоцiнки списується безпосередньо до нерозподiленого прибутку. Вартiсть капiтальних ремонтiв також вiдображається у розрiзi компонентiв основного засобу. 
Витрати на ремонти та технiчне обслуговування визнаються в тому перiодi, в якому були понесенi. До капiтальних iнвестицiй належать витрати на будiвництво та реконструкцiю основних засобiв. Капiтальнi iнвестицiї не амортизуються, доки актив не буде готовий до використання.
Оцiнка залишкових строкiв корисного використання проводиться на регулярнiй основi. Амортизацiя починає нараховуватися з дати, коли об'єкт готовий до експлуатацiї. 
Припинення визнання основних засобiв вiдбувається при вибуттi або у випадку, коли в майбутньому не очiкується отримання економiчної вигоди вiд використання або реалiзацiї певного активу. Прибуток або збиток, що виникає в результатi припинення визнання активу (розрахований як рiзниця мiж чистими надходженнями вiд вибуття i балансовою вартiстю активу), включається до звiту про сукупний дохiд у звiтному роцi, в якому визнання активу було припинене.
Об'єкти соцiальної iнфраструктури
До складу основних засобiв включенi об'єкти соцiальної iнфраструктури та iншi невиробничi активи (так званi "соцiальнi активи"). На думку керiвництва, витрати, понесенi у зв'язку з придбанням або будiвництвом таких активiв, мають право визнаватися як активи на тiй пiдставi, що такi витрати можуть опосередковано вплинути на надходження грошових коштiв та їхнiх еквiвалентiв Товариства через зменшення витоку грошових коштiв, пов'язаних, головним чином, з витратами на виплату заробiтної плати. По сутi такi невиробничi активи використовуються Товариством для надання благ своїм працiвникам додатково до заробiтної плати у грошовiй формi. 

Незавершене будiвництво
Об'єкти незавершеного будiвництва капiталiзуються як окремий компонент основних засобiв. При завершеннi будiвництва вартiсть переноситься у вiдповiдну групу основних засобiв. Незавершене будiвництво не амортизується та перевiряється на зменшення корисностi.

Нематерiальнi активи
Придбанi Товариством нематерiальнi активи, якi мають визначенi строки корисного використання, оцiнюються за вартiстю придбання за вирахуванням накопиченої амортизацiї та накопичених збиткiв вiд зменшення корисностi. Подальшi витрати капiталiзуються тiльки тодi, коли вони збiльшують економiчнi вигоди, якi може принести даний актив у майбутньому. Всi iншi витрати визнаються у прибутку або збитку у тому перiодi, в якому вони були понесенi.
Капiталiзоване програмне забезпечення рiвномiрно амортизується протягом очiкуваного термiну корисного використання. Оцiненi строки корисного використання нематерiальних активiв складають 2-10 рокiв.
Методи нарахування амортизацiї, строки корисного використання аналiзуються в кiнцi кожного фiнансового року i, якщо це потрiбно, коригуються.

Зменшення корисностi нефiнансових активiв
На кожну звiтну дату Товариство проводить оцiнку наявностi ознак можливого зменшення корисностi активу. За наявностi таких ознак чи необхiдностi проведення щорiчного тестування на предмет знецiнення, Товариство визначає очiкувану вартiсть вiдшкодування активу. Очiкувана вартiсть вiдшкодування активу є бiльшою з двох величин: справедливої вартостi активу або групи активiв, що генерують грошовi потоки, за вирахуванням витрат на реалiзацiю та вартостi використання активу, окрiм випадкiв, коли актив не генерує грошовi потоки, якi значною мiрою є незалежними вiд грошових потокiв, що їх генерують iншi активи або групи активiв. У випадках, коли балансова вартiсть активу перевищує його очiкувану вартiсть вiдшкодування, вважається що кориснiсть активу зменшилась i його балансова вартiсть списується до очiкуваної вартостi вiдшкодування. 
При оцiнцi вартостi використання активу очiкуванi потоки грошових коштiв дисконтуються до їх теперiшньої вартостi iз застосуванням ставки дисконту до оподаткування, що вiдображає поточнi ринковi оцiнки вартостi грошових коштiв у часi та ризики, пов'язанi з таким активом. Збитки вiд зменшення корисностi активiв, якi не були переоцiненi, що використовуються в операцiйнiй дiяльностi, визнаються у звiтi про сукупний дохiд. Проте, збиток вiд зменшення корисностi щодо активу, який було переоцiнено, визнається безпосередньо в iншому сукупному доходi та резервi дооцiнки активу в межах, що не перевищує суму такої дооцiнки, визнаної для цього активу.
На кожну звiтну дату здiйснюється оцiнка наявностi ознак того, що збиток вiд зменшення корисностi активу визнаний у попереднi перiоди, вже не iснує або зменшився. За наявностi таких ознак, вартiсть вiдшкодування активу переоцiнюється. Попередньо визнаний збиток вiд зменшення корисностi активу сторнується, тiльки за наявностi змiн в оцiнках використаних для визначення вартостi вiдшкодування активу з моменту, коли останнiй збиток вiд зменшення корисностi був визнаний. У такому випадку балансова вартiсть активу збiльшується до вартостi його вiдшкодування. Збiльшена балансова вартiсть активу не може перевищувати балансову вартiсть активу, що була б визначена за мiнусом амортизацiї, якщо збитки вiд зменшення корисностi не були б визнанi в попереднiх роках. 
Сторнування збиткiв вiд зменшення корисностi активiв вiдображається в звiтi про сукупний дохiд. Внаслiдок такого сторнування амортизацiйнi вiдрахування коригуються в наступних перiодах для того щоб розподiлити переоцiнену балансову вартiсть активу, за мiнусом залишкової вартостi, на систематичнiй основi протягом залишкового перiоду його корисного використання.

Запаси
Запаси бiльшою мiрою складаються iз запасних частин, матерiалiв, iнструментiв та пального. Запаси вiдображаються за меншою з двох величин: собiвартiстю та чистою вартiстю реалiзацiї. Собiвартiсть розраховується за методом ФIФО: "собiвартiсть перших за часом надходжень запасiв".

Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть
Торгова та iнша кредиторська заборгованiсть спочатку визнається та вiдображається за справедливою вартiстю за вирахуванням витрат безпосередньо пов'язаних з вiдповiдними операцiями. В подальшому торгова та iнша кредиторська заборгованiсть вiдображається за амортизованою вартiстю iз використанням методу ефективної вiдсоткової ставки.

Забезпечення
Забезпечення визнається тодi, коли Товариство має теперiшнє зобов'язання (юридичне або конструктивне) внаслiдок минулої подiї, та iснує ймовiрнiсть, що для погашення зобов'язання знадобиться вибуття ресурсiв, котрi втiлюють у собi економiчнi вигоди, i сума зобов'язання може бути достовiрно оцiнена. Коли вплив змiни вартостi грошей у часi є суттєвим, сума забезпечення визначається шляхом дисконтування iз застосуванням ставки дисконту до оподаткування, що вiдображає ризики властивi певному зобов'язанню. При застосуваннi дисконтування, збiльшення суми забезпечення, що вiдображає плин часу, визнається як фiнансовi витрати.

Умовнi зобов'язання та активи
Умовнi зобов'язання не визнаються у фiнансовiй звiтностi. Вони розкриваються у примiтках до фiнансової звiтностi, крiм тих випадкiв, коли ймовiрнiсть вибуття ресурсiв, якi втiлюють у собi економiчнi вигоди, є незначною. Умовнi активи не визнаються у фiнансовiй звiтностi, але iнформацiя про них розкривається у примiтках у тому випадку, якщо iснує значна ймовiрнiсть одержання економiчної вигоди.

Винагороди працiвникам
Плани за визначеними виплатами
Товариство бере участь у державнiй пенсiйнiй програмi з визначеними виплатами, яку засновано у законодавчому порядку, участь у якiй є обов'язковою для усiх компанiй, що мають робочi мiсця з особливо шкiдливими та важкими умовами працi (Список 1 та Список 2). Зобов'язання Товариства за даною програмою виплат формуються поступово, протягом усього перiоду трудової дiяльностi працiвника на атестованому у встановленому порядку робочому мiсцi, що дає право на отримання пiльгової пенсiї.
Крiм того, у Товариства дiють iншi програми з визначеною виплатою, якi здiйснюються у термiн бiльше 
12 мiсяцiв пiсля закiнчення звiтного перiоду, та пiдлягають оцiнюванню актуарним методом. До таких програм Товариства вiдносяться виплати по закiнченню трудової дiяльностi, такi як одноразовi виплати при виходi на пенсiю, а також iншi довгостроковi виплати працiвникам, такi як виплати до ювiлейних дат, визначенi  колективним договором.
Зобов'язання, визнане у звiтi про фiнансовий стан по пенсiйним планам за визначеними виплатами, є теперiшньою вартiстю зобов'язань за визначеними виплатами на кiнець звiтного перiоду. Зобов'язання за визначеними виплатами щорiчно розраховуються незалежними актуарiями за методом прогнозованої облiкової одиницi пенсiї. Поточна вартiсть зобов'язань за визначеними виплатами розраховується шляхом дисконтування очiкуваних майбутнiх вiдтокiв грошових коштiв iз використанням процентних ставок державних облiгацiй, номiнованих в українських гривнях (з огляду на вiдсутнiсть розвиненого ринку корпоративних облiгацiй у нацiональнiй валютi), термiн погашення яких наближається до умов вiдповiдного пенсiйного зобов'язання.
Вартiсть поточних послуг за програмами за визначеними виплатами, визнана у складi витрат на персонал у звiтi про сукупний дохiд, вiдображає збiльшення зобов'язань за визначеними виплатами в результатi роботи працiвникiв у поточному роцi, скорочення та погашення виплат.
Актуарнi прибутки та збитки, що виникають внаслiдок коригування стажу роботи працiвникiв та змiн в актуарних припущеннях, зараховуються до капiталу у складi iншого сукупного доходу перiоду, в якому вони виникли.
Витрати минулих перiодiв вiдразу визнаються у прибутках або збитках звiту про сукупний дохiд.

Установленi внески - єдиний внесок на загальнообов'язкове державне соцiальне страхування
Товариство здiйснює поточнi вiдрахування на користь всiх своїх працiвникiв у формi єдиного внеску на соцiальне страхування вiдповiдно до законодавства України. Цi внески розраховуються як частка вiд суми мiсячної заробiтної плати. Вказанi витрати за внесками визнаються у тому ж перiодi, що й вiдповiдна сума заробiтної плати, та включаються у витрати на персонал.

Дохiд вiд договорiв з клiєнтами
Дохiд вiд договорiв з клiєнтами визнається, коли контроль над товарами або послугами передається клiєнту i оцiнюється в сумi, що вiдображає вiдшкодування, право на яке Товариство розраховує отримати в обмiн на цi товари або послуги.
Дохiд вiдображається за вирахуванням податку на додану вартiсть та знижок.
Товариство дiйшло висновку, що як правило, воно виступає у якостi принципала в укладених з ним договорах, оскiльки воно, зазвичай, контролює товари або послуги, перш нiж передати їх клiєнту.
Дохiд вiд реалiзацiї готової продукцiї визнається в момент часу, коли контроль над активом передається замовнику, як правило, при поставцi товару.
Товариство розглядає, чи є в договорi iншi обiцянки, якi є окремими зобов'язаннями щодо виконання, на якi має бути розподiлена частина цiни угоди (наприклад, гарантiї). При визначеннi цiни операцiї з продажу готової продукцiї Товариство розглядає вплив змiнної компенсацiї, наявнiсть значних компонентiв фiнансування, безготiвкового розрахунку.
Як правило, Товариство отримує аванси вiд своїх клiєнтiв. Використовуючи практичний прийом, який передбачено в МСФЗ (IFRS) 15, Товариство не коригує обiцяну суму вiдшкодування на ефект значного компонента фiнансування, якщо на момент укладення договору очiкує, що перiод мiж передачею обiцяної готової продукцiї або послуги клiєнту i оплатою вiд клiєнта буде один рiк або менше.

Залишки за договорами
Договiрнi активи
Договiрний актив - це право суб'єкта господарювання на компенсацiю в обмiн на товари або послуги, якi суб'єкт господарювання передав клiєнтовi. Якщо Товариство виконує передачу товарiв та послуг клiєнту до того, як клiєнт сплатить компенсацiю або до того, як настане дата сплати, розмiр договiрного активу визнається у сумi отриманої компенсацiї, яка є умовною.
Дебiторська заборгованiсть
Дебiторська заборгованiсть - це право Товариства на компенсацiю, яке є безумовним (наприклад, якщо для того, щоб настала дата сплати такої компенсацiї, необхiдний лише плин часу), що описано як фiнансовi активи в облiковiй полiтицi у роздiлi "Фiнансовi активи".

Договiрне зобов'язання
Договiрне зобов'язання - зобов'язання передати послуги (товари) клiєнтовi, за якi суб'єкт господарювання отримав компенсацiю (або настав строк сплати такої суми) вiд клiєнта. Якщо клiєнт сплачує компенсацiю до того, як Товариство передає послуги (товари) клiєнту, договiрне зобов'язання визнається, на дату здiйснення оплати чи дату, коли оплата має бути здiйснена (залежно вiд того, яка дата ранiше). Договiрне зобов'язання визнаються як дохiд, коли Товариство виконує свої зобов'язання за договором.

Податки
Поточний податок на прибуток
Поточнi податковi активи та зобов'язання за поточний i попереднiй перiоди оцiнюються за вартiстю, що очiкується до вiдшкодування податковими органами або до сплати податковим органам, згiдно з українським податковим законодавством. Ставки податку та податкове законодавство, що використовуються для розрахунку цiєї суми, - є такi, що були офiцiйно чи фактично прийнятi на звiтну дату.

Вiдстрочений податок на прибуток
Вiдстрочений податок на прибуток нараховується за методом зобов'язань станом на дату складання балансу по всiх тимчасових рiзницях мiж податковою базою активiв i зобов'язань та їх балансовою вартiстю, вiдображеною для цiлей фiнансової звiтностi.
Вiдстроченi податковi зобов'язання визнаються за всiма оподатковуваними тимчасовими рiзницями, крiм:
" ситуацiй, коли вiдстрочене податкове зобов'язання виникає в результатi первiсного визнання гудвiлу або активу чи зобов'язання в господарськiй операцiї, що не є об'єднанням бiзнесу, i яке на момент здiйснення операцiї не впливає анi на бухгалтерський прибуток, анi на оподатковуваний прибуток чи збиток; 
" оподатковуваних тимчасових рiзниць, пов'язаних з iнвестицiями в дочiрнi та асоцiйованi пiдприємства, якщо материнська компанiя може контролювати час сторнування тимчасової рiзницi та iснує ймовiрнiсть, що тимчасова рiзниця не буде сторнована в найближчому майбутньому.

Вiдстроченi податковi активи визнаються за всiма неоподатковуваними тимчасовими рiзницями i невикористаним податковим кредитом i податковими збитками, перенесеними на наступнi перiоди, якщо iснує ймовiрнiсть отримання оподатковуваного прибутку, вiдносно якого можна застосувати неоподатковувану тимчасову рiзницю, а також податковий кредит та невикористанi податковi збитки, окрiм випадкiв коли:
" вiдстрочений податковий актив, що стосується неоподатковуваних тимчасових рiзниць, виникає в результатi первiсного визнання активу або зобов'язання в господарськiй операцiї, що не є об'єднанням пiдприємств, i який на момент здiйснення операцiї не впливає анi на бухгалтерський прибуток, анi на оподатковуваний прибуток чи збиток; 
" вiдносно оподатковуваних тимчасових рiзниць, пов'язаних з iнвестицiями в дочiрнi i асоцiйованi пiдприємства, вiдстроченi податковi активи визнаються, тiльки якщо iснує ймовiрнiсть сторнування тимчасових рiзниць у найближчому майбутньому i буде отриманий прибуток, що пiдлягає оподаткуванню вiдносно якого можна застосувати тимчасову рiзницю.
Балансова вартiсть вiдстрочених податкових активiв переглядається на дату складання балансу i зменшується, якщо бiльше не iснує ймовiрностi отримання достатнього оподатковуваного прибутку, який дозволив би реалiзувати частину або всю суму такого вiдстроченого податкового активу. Невизнанi ранiше вiдстроченi податковi активи переоцiнюються на дату балансу i визнаються тодi, коли виникає вiрогiднiсть отримання в майбутньому оподатковуваного прибутку, що дає можливiсть реалiзувати вiдстрочений податковий актив. Вiдстроченi податковi активи i зобов'язання визначаються за ставками податку, застосування яких очiкується при реалiзацiї активу або погашеннi зобов'язання, на основi податкових ставок (i положень податкового законодавства), що дiють на звiтну дату.
Вiдстрочений податок на прибуток, що стосується статей iншого сукупного доходу або тих, якi визнаються безпосередньо у складi капiталу, визнається у складi iншого сукупного доходу або безпосередньо у складi капiталу, а не у складi прибуткiв та збиткiв.
Вiдстроченi податковi активи i вiдстроченi податковi зобов'язання пiдлягають взаємозалiку за наявностi повного юридичного права зарахувати поточнi податковi активи в рахунок поточних податкових зобов'язань, якщо вони вiдносяться до податкiв на прибуток, нарахованих тим самим податковим органом на той самий суб'єкт господарювання.

Податок на додану вартiсть
Доходи, витрати та активи визнаються за вирахуванням суми податку на додану вартiсть (далi - "ПДВ"), крiм таких випадкiв:
" ПДВ, що виникає при придбаннi активiв чи послуг, не пiдлягає вiдшкодуванню податковими органами. В такому випадку ПДВ визнається як частина витрат на придбання активу або частина витратної статтi, залежно вiд обставин; 
" дебiторська, кредиторська заборгованiсть, що вiдображається з урахуванням суми ПДВ.
Чиста сума податку на додану вартiсть, що пiдлягає вiдшкодуванню податковими органами або сплачується їм, включається до статей звiту про фiнансовий стан - Податки до вiдшкодування, крiм податку на прибуток/Iншi податковi зобов'язання, крiм податку на прибуток.

Розподiл прибутку та дивiденди
Розподiл прибуткiв i збиткiв пiдприємства  здiйснюється за рiшенням загальних зборiв вiдповiдно до чинного Законодавства України та статуту пiдприємства.
Чистий прибуток пiдприємства, що залишається пiсля сплати податкiв та iнших обов'язкових платежiв з прибутку, може спрямовуватися на:
- виплату дивiдендiв
- створення i поповнення резервного капiталу
- покриття збиткiв минулих перiодiв
- накопичення нерозподiленого прибутку
- iншi незабороненi законодавством України цiни
Дивiденди - частина чистого прибутку пiдприємства, що виплачується акцiонеру. Розподiл дивiдендiв здiйснюється Рiшенням Акцiонерного товариства "Українська залiзниця", який являється єдиним акцiонером ПрАТ "ЗЕРЗ". За результатами дiяльностi Товариство у 2024 та 2023  роках отримало чистий прибуток.

Новi стандарти та тлумачення випущенi
При пiдготовцi рiчної фiнансової звiтностi за звiтний перiод застосовувалися всi МСФЗ, чиннi станом на початок звiтного перiоду, а також розглядались змiни до МСФЗ, якi офiцiйно оприлюдненi на веб-сайтi Мiнiстерства фiнансiв України.
Були випущенi новi стандарти та тлумачення, якi є обов'язковими до використання для рiчних перiодiв, якi починаються на або пiсля 1 сiчня 2024 року або пiзнiше, i якi Компанiя не прийняла до застосування достроково.
Компанiя не прийняла до застосування такi новi та переглянутi МСФЗ, якi були випущенi, але ще не набули чинностi
Товариство не очiкує суттєвого впливу цих нових стандартiв та iнтерпретацiй на її окрему фiнансову звiтнiсть.
Станом на 31.12.2024 та на 31.12.2023 сума резерву пiд знецiнення незавершених капiтальних iнвестицiй складала 4 270 тис. грн. (реконструкцiя котельнi заводу 4 041 тис грн  та проекти, якi не будуть впровадженi на товариствi 229 тис грн ).
Основнi засоби вiдображаються в фiнансовiй звiтностi за переоцiненою вартiстю. 
Остання переоцiнка здiйснювалась професiйними експертами з оцiнки на дату переоцiнки 01 сiчня 2020 року. 
Методологiчнi пiдходи  що застосованi оцiнювачем: порiвняльний - II рiвень iєрархiї оцiнок справедливої вартостi (для транспортних засобiв) та витратний - III рiвень iєрархiї.

Об'єкти соцiальної iнфраструктури
Балансова вартiсть об'єктiв соцiальної iнфраструктури та iнших невиробничих активiв станом на 31 грудня 2024 року становила 7 192 тис. грн (2023 рiк: 7 311 тис. грн). Цi активи, в основному, включають дитячий оздоровчий табiр, будинок вiдпочинку, їдальню, гуртожитки, житловi будинки та iнше подiбне майно.

Повнiстю амортизованi об'єкти
Станом на 31 грудня 2024 року переоцiнена первiсна вартiсть повнiстю амортизованих об'єктiв, якi ще використовуються Товариством, становила 61 018 тис. грн., балансова вартiсть (лiквiдацiйна) становила 4 711 тис грн. Керiвництво визнає необхiднiсть актуалiзацiї вартостi таких основних засобiв до справедливої цiни враховуючи критерiй суттєвостi та планує провести процедуру переоцiнки.

Основнi засоби в заставi
Станом на 31 грудня 2024 року та на 31 грудня 2023 року об'єктiв основних засобiв якi знаходяться пiд заставою немає.
Активи, утримуванi для продажу та для передачi власнику
Станом на 31 грудня 2024 року та на 31 грудня 2023 року активiв (об'єктiв основних засобiв), утримуваних для продажу та для передачi власнику, немає.
Фiнансовi iнвестицiї (рядок 1035)
У складi довгострокових фiнансових iнвестицiй компанiєю врахованi iнвестицiї у Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Українсько-чеський завод "Запорiзький електровоз". ПрАТ "ЗЕРЗ" володiє 51% часток у статутному капiталi ТОВ "Українсько-чеський завод "Запорiзький електровоз". 
Первiсна вартiсть iнвестицiї становить 5 тис. грн. 

Доходи  звiтного перiоду вiд участi в капiталi вiдсутнi у зв'язку з вiдсутнiстю дiяльностi.
Вiдповiдно до вимог МСБО 28 "Iнвестицiї в асоцiйованi пiдприємства" враховує iнвестицiю за методом участi у капiталi.
Товариство не складає консолiдовану фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до умов, передбачених п. 4(а) МСФЗ 10 "Консолiдована фiнансова звiтнiсть".
Станом на 31 грудня 2024 та 2023 року незавершене виробництво було представлено витратами, понесеними для виконання договорiв з клiєнтами (послуги з ремонту ТРС та лiнiйного обладнання).

Станом на кiнець перiоду Компанiя визначає чисту вартiсть реалiзацiї запасiв i  визнає витрати на знецiнення, у випадку, якщо балансова вартiсть перевищує чисту вартiсть реалiзацiї. 

Станом на 31.12.2023 року товариство визнало витрати на знецiнення напiвфабрикатiв власного виробництва у сумi 4 007 тис. грн., який у 2024 роцi був вiдкоригований на суму 918 тис грн. Станом на 31.12.2024 року резерв  на знецiнення напiвфабрикатiв власного виробництва склав 3 089 тис грн. 
Залишок  резерву на знецiнення виробничих запасiв, якi не використовуються бiльше 1 року станом на 31.12.2024 року склав у сумi 14 822 тис. грн. (станом на 31.12.2023 - 20 911 тис. грн.). У 2024 роцi вiдкориговано на суму 6 089 тис. грн.
У 2024 роцi у складi матерiальних витрат було визнано використанi товарно-матерiальних запасiв в сумi 813 781 тис.грн. (у 2023 роцi - 629 164 тис.грн.). Станом на 31 грудня 2024 року товарно-матерiальнi запаси,  у заставу не передавалися.
Станом на 31 грудня 2024 року передоплати включали аванси за матерiали та послуги на суму 
3 924 тис. грн. (2023 рiк: 13 500 тис. грн.). Вказана сума була вiдкоригована на 01.01.2024 року на 833 тис грн. Станом на 31 грудня 2024 та 2023 рокiв не було знецiнення передоплат.
Статутний капiтал

Протягом 2023 та 2022 рокiв статутний капiтал Товариства становив 73 704 тис. грн та подiлявся на 
294 815 068 простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 0,25 грн. кожна. Частка простих акцiй у статутному капiталi складає 100%. Акцiї були сплаченi в термiн i способом передбаченим установчими документами. Випуск акцiй був здiйснений з додержанням правил та вимог Закону України "Про цiннi папери та фондову бiржу". Формування статутного капiталу було виконано з дотриманням вимог Закону України "Про господарськi товариства".
Власники 10% i бiльше акцiй: Юридична особа - АТ "Укрзалiзниця", вiдсоток володiння - 100%
Розподiл прибутку та дивiденди

За результатами дiяльностi у 2024 роцi Товариство отримало чистий прибуток  у сумi 59 258 тис. грн.
За результатами дiяльностi у 2023 роцi Товариство має збиток у сумi 7 949 тис. грн.
 Таким чином, дивiденди у 2024 роцi  нараховувалися у сумi 6 360 тис грн. 

Зобов'язання за виплатами працiвникам (рядок 1521)
Товариство зобов'язане компенсувати Державному пенсiйному фонду суми додаткових пенсiй певним категорiям його теперiшнiх та колишнiх працiвникiв, якi мають право раннього виходу на пенсiю, внаслiдок роботи в шкiдливих та/або небезпечних умовах працi. У вiдповiдностi до колективного договору, Товариство також має контрактне зобов'язання здiйснювати разовi виплати при виходi на пенсiю працiвникам з тривалим стажем, певнi виплати пенсiонерам та по завершенню трудової дiяльностi, а також iншi довгостроковi виплати, такi як ювiлейнi виплати. Зазначенi програми вiдповiдають визначенню програм з визначеними виплатами. 
Вартiсть поточних послуг та актуарнi доходи, пов'язанi iз переоцiнкою iнших довгострокових зобов'язань щодо виплат працiвникам, включаються до складу витрат на оплату працi у окремому звiтi про сукупний дохiд. Процентнi витрати за планом представленi у складi фiнансових витрат.
На кiнець звiтного перiоду середнiй термiн до погашення зобов'язання за виплатами працiвникам становив 13,8 рокiв (2022 рiк: 13,8 рокiв). 
Єдинi соцiальнi внески на соцiальне страхування. Протягом року, що закiнчився 31 грудня 2024 року, витрати на єдине загальнообов'язкове соцiальне страхування у виглядi єдиного соцiального внеску склали
89 840 тис. грн (2023 рiк: 62 336 тис. грн). 
Протягом 2024 та 2023 рокiв ставка податку на прибуток для пiдприємств в Українi становила 18%.
Природа тимчасових податкових рiзниць є наступною:
- основнi засоби - рiзницi мiж методами амортизацiї, строками корисного використання, рiзницi в принципi визнання ремонтiв та модернiзацiй, рiзнi бази оцiнки вартостi;
- запаси - рiзницi в оцiнцi та перiодi визнання запасiв;
(i) збиток, який пiдлягає перенесенню на майбутнi перiоди для цiлей оподаткування станом на 31.12.2024 становив  34 046 тис. грн. 
Торгова кредиторська заборгованiсть є безвiдсотковою та має середнiй термiн розрахункiв 135 днiв для 2024 року (160 днiв для 2023 року).
Контрактнi зобов'язання включають отриманi аванси. 
Аванси, отриманi вiд клiєнтiв станом на 31 грудня 2023 року, у сумi 83 186 тис. грн., були визнанi доходом протягом року, що закiнчився 31 грудня 2024 року (2023 рiк: 137 789 тис. грн. з авансiв, отриманих вiд клiєнтiв станом на 31 грудня 2022 року, було визнано доходом.), але якщо об'єкти ремонту за якi отримано аванси, було реалiзовано. Станом на 31.12.2024 року залишок отриманих авансiв становить 177 172 тис. грн.
Товариство здiйснює всi операцiї в Українi i тому має вiдповiдати вимогам українського податкового законодавства. Українське податкове законодавство та регулятивна база, а також нормативна база з iнших питань, зокрема, валютного контролю та митного законодавства, продовжують розвиватися. Законодавчi та нормативнi акти не завжди чiтко сформульованi, а їх тлумачення залежить вiд точки зору мiсцевих i центральних органiв державної влади та iнших державних органiв. Випадки непослiдовного тлумачення не є поодинокими. Управлiнський персонал вважає, що тлумачення ним положень законодавства, що регулюють дiяльнiсть Товариства, є вiрними. Товариство дотримувалась усiх нормативних положень, а всi передбаченi законодавством податки були сплаченi або нарахованi.
Управлiнський персонал сподiвається, що має iстотнi аргументи для успiшного уникнення можливих ускладнень i не вважає, що ризик бiльш значний, нiж ризики подiбних пiдприємств в Українi. Якщо не вважається ймовiрним, що виникнуть суттєвi вимоги, забезпечення не нараховуються в цiй окремiй фiнансовiй звiтностi.

Судовi справи
У ходi звичайної дiяльностi Товариство виступає позивачем або вiдповiдачем у рiзних регулярних судових та арбiтражних процесах. 
Забезпечення були створенi щодо потенцiйних зобов'язань, для яких вибуття ресурсiв є ймовiрним (Прим.23).
Вiдповiдно до МСФО (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи":
- у 2024  роцi створенi забезпечення  за судовими процесами у сумi 4 тис. грн. 
станом на 31.12.2024 року сума забезпечення  за судовими процесами становить 993 тис. грн
- у 2023  роцi створенi забезпечення  за судовими процесами у сумi 2 616 тис. грн. 
станом на 31.12.2023 року сума забезпечення  за судовими процесами становить 3 197 тис. грн

Контрактнi зобов'язання iнвестицiйного характеру
Станом на 31 грудня 2024 року Товариство не мало контрактних зобов'язань щодо придбання основних засобiв та iнших контрактних зобов'язань.  Станом на 31 грудня 2023 року Товариство не мало контрактних зобов'язань. 
Iншими пов'язаними сторонами є пiдприємства, якi перебувають пiд контролем АТ "Укрзалiзниця".
Крiм того, Товариство здiйснювало операцiї з пiдприємствами, якi перебувають пiд контролем держави. Обсяги операцiй з такими пiдприємствами є несуттєвими в загальному обсягу операцiй. Найбiльшi операцiї пов'язанi з розподiлом електроенергiї в сумi 80 801 тис .грн. без ПДВ.

Строки i умови операцiй з пов'язаними сторонами
Непогашенi залишки на кiнець звiтного перiоду є незабезпеченими, безвiдсотковими, з розрахунком грошовими коштами. Не було надано чи отримано жодних гарантiй вiдносно дебiторської чи кредиторської заборгованостi з пов'язаними сторонами. 

Компенсацiї управлiнському персоналу виконавчого органу
У 2024 та 2023 роках, згiдно актуальної редакцiї статуту, управлiння пiдприємством здiйснює одноосiбний  виконавчий орган. Винагорода управлiнському персоналу виконавчого органу ПрАТ "ЗЕРЗ" складалася, в основному, iз заробiтної плати та вiдповiдних нарахувань i становили у 2024 роцi  - 3 246 тис. грн.     (2023 р. - 2 486 тис. грн.) без урахування єдиного соцiального внеску. 

Дивiденди 
За рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 року, дивiденди  нараховувалися у сумi 6 360 тис грн вiдповiдно до Рiшення Акцiонера вiд 30.04.2024 року № 10/3/24. 

За рiк, що закiнчився 31 грудня 2023 року, дивiденди не нараховувалися у зв'язку зi збитками у 2022 роцi. 
Справедлива вартiсть фiнансових iнструментiв

Керiвництво Компанiї вважає, що, зважаючи на короткострокову природу активiв та зобов'язань Компанiї, станом на 31 грудня 2024 та 2023 рокiв їхня справедлива вартiсть приблизно дорiвнює балансовiй вартостi.

Цiлi та полiтика управлiння фiнансовими ризиками
Основнi фiнансовi iнструменти Товариства включають, грошовi кошти  та дебiторську та кредиторську заборгованiсть. 
Товариство не бере участi в  операцiях з використанням похiдних фiнансових iнструментiв, оскiльки полiтика Товариства не передбачає здiйснення таких операцiй. 
Загальна програма управлiння ризиками Товариства сфокусована на згладжуваннi ефекту непередбачуваностi та неефективностi фiнансового ринку України i спрямована на зменшення його потенцiйного негативного впливу на фiнансовi результати Товариства.
Управлiння ризиками здiйснюється фiнансовими вiддiлами Товариства. Основнi ризики, притаманнi фiнансовим iнструментам Товариства, включають валютний ризик, ризик лiквiдностi, кредитний ризик та процентний ризик. Пiдходи до управлiння кожним iз цих ризикiв представленi нижче.

Ризик лiквiдностi
Задачею Товариства є пiдтримання балансу мiж безперервним фiнансуванням та гнучкiстю у використаннi грошових коштiв, отриманих вiд операцiйної дiяльностi Товариства, та умов кредитування, що надаються постачальниками та кредиторами. При управлiннi ризиком лiквiдностi Компанiя значною мiрою покладається на власнi рiшення у плануваннi та пiдтриманнi лiквiдностi Товариства та забезпеченнi достатнiх грошових коштiв для фiнансування очiкуваних операцiйних витрат, погашення фiнансових зобов'язань та здiйснення iнвестицiйної дiяльностi протягом року.
Товариство аналiзує свої активи та можливiсть отримання грошових коштiв, а також зобов'язання за строками погашення та планує грошовi потоки залежно вiд очiкуваних строкiв виконання зобов'язань за вiдповiдними iнструментами, а також платежiв за податками та виплати дивiдендiв, як зазначено вище.
Кредитний ризик

Фiнансовi iнструменти, якi потенцiйно наражають Товариство на кредитнi ризики, включають в основному: грошовi кошти та їх еквiваленти, торгову та iншу дебiторську заборгованiсть. Кредитний ризик Товариства вiдслiдковується та аналiзуються в кожному конкретному випадку. Управлiнський персонал Товариства вважає, що кредитний ризик належним чином вiдображено в резервах очiкуваних кредитних збиткiв. Максимальний кредитний ризик, присутнiй на 31 грудня 2024 та 2023 рокiв, дорiвнює балансової вартостi фiнансових iнструментiв. Грошовi кошти Товариства переважно розмiщуються в великих надiйних банках України. 
Управлiння кредитним ризиком виконується у вiдповiдностi до полiтик, процедур та систем контролю, встановлених Товариством по вiдношенню до управлiння кредитним ризиком покупцiв. Подальша iнформацiя про кредитний ризик щодо торгової та iншої дебiторської заборгованостi Товариства з використанням матрицi забезпечення розкрита.

Кредитний ризик по грошовим коштам.
Грошовi кошти Товариства розмiщуються переважно у великих банках, якi розташованi в Українi i мають надiйну репутацiю. 
Концентрацiя кредитного ризику по грошовим коштам. Станом на 31 грудня 2024 року 99% залишкiв грошових коштiв Товариства були розмiшенi в 1 державному системно важливому банку з рейтингом ССС+ (31.12.2023 - 82%).

Концентрацiя кредитного ризику по торговiй дебiторськiй заборгованостi. Майже 100% послуг Товариство реалiзує пов'язаним сторонам, а саме структурним пiдроздiлам АТ "Укрзалiзниця". Керiвництво вважає цей ризик суттєвим, тому що Товариство є частиною Групи i буде продовжувати реалiзовувати послуги структурним пiдроздiлам АТ "Укрзалiзниця". Тому за вiдсутностi замовлень  iснує ризик втрати виручки.

Виправлення помилок 
У 2024 роцi  вiдбувалося коригування вступних залишкiв у фiнансовiй звiтностi по авансах виданих у сумi 833 тис грн. .

Подiї пiсля звiтного перiоду
Не iснує суттєвих подiй пiсля звiтного перiоду, iнформацiя про якi вимагала б розкриття.